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Kendi topraklarını bereketlendirmek, küçük esnafı ayakta tutmak için yerel market
zincirleriyle üreticilerin temsilcileri bugün dev bir organizasyonda bir araya geliyor

‘Zabıtanın baş
sorunu liyakat!’

39 ülkenin katıldığı 3.Uluslararası Menemen
Çömlek Festivali yine dolu dolu geçti.
Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, "Ulusal ve
uluslararası alanda kazandığımız her başarı,
bizim için büyük gurur kaynağı” dedi. � 6’da

“Menemen’imizi
DÜNYA TANIYOR”

DAYANIŞMA ZİNCİRİ

FİJİTAL TİCARET

‘Verdikleri sözü
TUTMUYORLAR’
YENİ eğitim öğretim yılıyla ilgili basın
açıklaması yapan CHP İzmir Milli
Eğitimden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Ali Bektaş, “Çocuklarımızın geleceği AK
Parti ve bakanların elinde oyuncak
edilmiştir” iddiasında bulundu. �4’te

İzmirli turizmciler, Türkiye’nin, İspanya’da başlayıp diğer ülkelere
sıçrayan aşırı turizm eylemlerini fırsata çevirmesi gerektiğini söylüyor

‘DAHA COK FIRIN EKMEK
YEMEMIZ GEREKIYOR’

10
Ek yerleştirme
için son gün

KORDON’DA 
SEL OLUP
AKTILAR

ŞİDDETE KARŞI
EL ELE VERDİLER
BORNOVABelediyesi, İzmir
Gazeteciler Cemiyeti’nin kadına
yönelik erkek şiddetine ve çocuk
istismarına karşı yürüttüğü ‘Nar
– Şiddete Karşı İletişim
Projesi’ne destek verdi.  � 7’de

İZMİR Büyükşehir Belediyesi Eylül
Birinci Olağan Meclis Toplantısı’nda
Buca Onat Tünelleri’nin yapımı
sırasında zarar gören evlerin Kıymet
Takdir Komisyonu tarafından
belirlenecek bedeller üzerinden satın
alınmasına karar verildi. � 7’de

Engelliler için
ADETA ‘HIZIR’ 
ULAŞIMDAzorluk yaşayan
engellilerin hayatını kolaylaştıran
İzmir Büyükşehir Belediyesi Engelli
Hizmet Merkezi, akülü tekerlekli
sandalye kullanıcıları için şarj
istasyonu hizmeti de sağlıyor. � 7’de

6 TEKNOFEST’İN YILDIZI10 10

İBRAHİM KOÇBAŞ

Masum değiliz,
hiçbirimiz… 

kocbas.ibrahim@gmail.com
5

AHMET DOĞRUYOL

Sosyal bozulma

ahmetdogruyol35@gmail.com
7

Aman Allahım…

4KAZIM ERKMEN

kazimerkmen@gmail.com

AYLA KUBLAY 10
ayla1kublay1@gmail.com

Ertele ertele 
ne hale geldik

11 EYLÜL 2024 ÇARŞAMBA
4 TL

İZMİR'İN KURTULUŞUNUN 102’NCİ YIL DÖNÜMÜ COŞKULU KUTLAMALARA SAHNE OLDU

MARŞLAR EŞLİĞİNDE…
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93. İzmir
Enternasyonal
Fuarı’nın son
gününde sahne alan
şarkıcı Haluk
Levent, İzmir
Marşı’nı binlerce
hayranıyla birlikte
söyledi. � 12’de

BAŞVURULAR BAŞLADI SANKİ SAĞLIK ZİRVESİ
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‘Halkı üzmeden
işlem yapılmalı’

YAĞMUR
DAŞTAN

DESTİNASYON İzmir Başkanı Bülent Tercan,
“Biz turist istiyoruz. Onların almadığı
turistler bize gelsin” derken SKAL İzmir
Başkanı Güner Güney, Türkiye’deki enflasyon
ortamının yabancı turiste bile ağır geldiğini
belirterek, maliyetler konusunda önlem
alınması gerektiğini söyledi. � 9’da Güner Güney Bülent TercanDİDAR

DEMİRCİ

MESLEKTAŞLARININyaşadığı sorunları
anlatan İzmir Zabıta Teşkilatı Dernek
Sekreteri Cem Zeybek, “198 yıllık geçmişe
sahip teşkilatımız özlük hakları ve
ekonomik hakları için mücadele ediyor”
dedi; işe girişlerde mülakatların
kaldırılması gerektiğini söyledi. � 3’te
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Ali 
Bektaş

MEMDUH
GÜNEY 

SONdönemde
gerçekleştirilen
güvenlik ve asayiş
operasyonlarına
ilişkin istatistiki
verileri paylaşan
İzmir Valisi
Süleyman Elban,
okullarda bir 
polis ve bir
jandarmanın

görev yaptığını söyledi, ‘Yavrularımız
güvende’ mesajı verdi. � 3’te

‘Hemşehrilerimin
İÇİ RAHAT OLSUN’
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FENER Alayı yürüyüşünde İzmirliler
350 metrelik dev Türk bayrağını
Kordon güzergahı boyunca taşıdı.
Büyükşehir Belediyesi Bandosu
eşliğinde devam eden kortejde, İzmir
Marşı’ndan Onuncu Yıl Marşı’na çok
sayıda eser hep bir ağızdan söylendi.
Yürüyüş boyunca “Mustafa Kemal’in
askerleriyiz” sloganları atıldı. � 12’de

Geceye taşan 9 Eylül coşkusu,
Cumhuriyet Meydanı'ndan Lozan

Kapısı’na kadar süren Fener 
Alayı yürüyüşü ile doruğa ulaştı

‘COBAN ATESI’
BUGUN YANACAK
TÜRKİYE'DEKİ yerel üreticilerle
perakendecilerin büyük buluşmasına
hazırlanan Başdaş Marketler Zinciri ve
EGEPERDER Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet
Feyzi Başdaş, yerli malı kullanmanın, hem ülke
ekonomisini güçlendirirken hem de yerel
üreticilere destek verdiğini dile getirdi. Başdaş,
kendi topraklarımızda üretilen ürünlerle
geleceğimizi garanti altına alabileceğimize
dikkati çekerken, yerli malı tercih etmenin,
ülkemize değer katmanın en kolay yolu
olduğunu söyledi. Başkan Başdaş, “Bu, bir
dayanışma zinciridir; bir parçası olduğun,
topluluğu güçlendiren bir bağdır” dedi.

BAŞKAN Başdaş, “Perakende sektörünün en
önemli buluşmalarından biri olan ‘Yerel
Zincirler Buluşuyor’ (YZB) etkinliği, bu yıl 15.
kez kapılarını açacak. Bugün İstanbul Haliç
Kongre Merkezi'nde düzenlenecek buluşma,
dijital ve fiziki ticaretin kesişim noktasında,
‘fijital ticaret’ kavramını merkeze alacak.
Yerel üreticilerle doğrudan iş birliği yapmak,
aracıları ortadan kaldırarak maliyetleri
düşürmeye yardımcı olabilir. Ayrıca, lojistik
süreçlerin iyileştirilmesi ve teknolojik
çözümlerle desteklenmesi de marketlerin
maliyet avantajı elde etmesini sağlar”
ifadelerini kullandı. � 5’te

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş

Mehmet
Feyzi

Başdaş



SAYFA 02 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

2
Tasarım: SEDAT ARAZ

Editör: HAKAN SERBEST

YUNUS
EMRE
ÇINAR

RENKLİ HAYATLAR11 Eylül 2024 Çarşamba

Ünlü fenomen
artık bir İzmirli

‘Yaz, Sinem bitti
demeden bitmez’
Kenan İmirzalıoğlu ile mutlu bir evlilik

sürdüren Sinem Kobal, uzun bir
aradan sonra kamera karşısına

geçtiği 'Her Şeyin Başı Merkür' filminin
çekimlerinin bitmesinin ardından soluğu
tatilde aldı. Ünlü ismin tatil paylaşımına,
hayranlarından beğeni ve yorum yağdı.
6.1 milyon takipçisi bulunan Instagram
sayfasından peş peşe fotoğraflarını
yayınlayan Kobal'a; kısa sürede 47
binden fazla beğeni geldi. Ünlü ismin
"Ama önce kahve" notuyla paylaştığı
gönderisine; "Kahve bir kültürdür. Biz
kahve kadınıyız. Siz içersiniz içmezsin
bizi ilgilendirmez", "Yaz, Sinem bitti
demeden bitmez!" ve "Prenses gibisin"
şeklinde yorumlar yapıldı.

Gülben Ergen’den
VEDA POZU
Sosyal medya hesabını aktif olarak

kullanan ünlü isimler arasında yer
alan Gülben Ergen, deniz kenarında

verdiği pozu takipçilerinin beğenisine
sundu. Gerek açıklamaları gerek sosyal
medya paylaşımlarıyla gündemden
düşmeyen Gülben Ergen, son dönemde fit
haliyle dikkatleri üzerine çekiyor. Son
dönemde sık sık bikinili pozlarını
paylaşan ünlü şarkıcı, bu karelere bir
yenisini daha ekledi. Deniz kenarında
objektif karşısına geçen Ergen, Ahmet
Yürekli'nin çektiği kareyi takipçilerinin
beğenisine sundu. Ünlü isim, paylaşımına
"Yaz bitmeden... Renkli, enerjik ve hep
yeniden başlamaya hazır" notunu düştü.

Ünlü sanatçı İbrahim Tatlıses,
geçtiğimiz gün kızı Elif Ada ile
birlikte Vadistanbul’da
objektiflere yansıdı. Baba-kız,
okul çıkışında alışveriş
merkezine uğrayıp keyifli bir
öğle yemeği yedi.
Muhabirlerin “Yeni bir

projeniz var mı?” sorusuna
Tatlıses, “Eskilerden herkesin
çok sevdiği bir şarkıyı yeniden
seslendireceğim. Ayrıca, Seda
Sayan ile bir düet yapacağız.
Şarkının söz ve müziği Yıldız
Tilbe’ye ait” diyerek
sevenlerine sürpriz yaptı.

Funda Ece-Ercan Kesal-Pınar Karaman

Funda Paçacıoğlu-Lara Kılıç

Musa-Emine Sarı Sinem Ülker, Özlem Akman Mustafa Gözlet Funda Ece

Funda-İrem Ece
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Pınar
Karaman ve Funda

Ece’nin ‘Sonsuzlukta Son

Aramak’ isimli resim sergisi,

oyuncu Ercan Kesal’a ait

UrlaDam’da sanatseverlerlerin

beğenisine sunuldu

Küratörlüğünü Funda Paçacıoğlu’nun yaptığı
serginin açılışına İYİ Parti Genel Başkanı
Müsavat Dervişoğlu, İYİ Parti Genel Başkan

Yardımcıları Hakan Şeref Olgun ve Hasan Toktaş, İYİ
Parti milletvekilleri Ünal Karaman ve Kürşad Zorlu,
Urla Belediye Başkanı Selçuk Balkan, Urla
Kaymakamı Mustafa Gözlet, Kemalpaşa Kaymakamı
Musa Sarı ile sanatseverler katıldı.  Galeri Pinart’da
resim çalışmalarına devam eden Pınar Karaman,
bugüne kadar 25 kişisel, 6 karma sergiye katılırken,

ressam Funda Ece ile beraber UrlaDam’da açtığı
sergiye 25 eserle katıldı. Masalsı, renkli ve büyük
boyutlu resimler yaratan Pınar Karamanın eserleri
UrlaDam’da ay sonuna kadar görülebilecek. Sanat
çalışmalarına Galeri Pinart’da devam eden Funda
Ece, bugüne kadar 7 karma sergiye katılırken,
eserlerinde farklı fırça darbeleri ile doku katmanları
yaratan, son dönemde sanat çevreleri tarafından ilgi
gören bir ressam olarak öne çıkıyor. UrlaDam’daki
sergide Funda Ece’nin 12 ayrı eseri görülebilir. 
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Gül Diler, Deniz Lamby Pınar Balkan-Pıınar Karaman-Selçuk Balkan

Fenomen Özgür Saygın ve
yakın dostu Sidelya Tanıtım
ve Organizasyon kurucusu

ve fenomen Gamze Oğuz’a
Alsancak’ta rastladık. İkili
Yüzde Yüz Restoran’da yemek
yiyip sohbet etti. Saygın,
İzmir’e yerleşeceğini söylerken
Gamze Oğuz, “Sık sık İzmir’e
geliyordu. Onu da İzmirli
yaptık” diyerek espri yaptı.

YUNUS
EMRE
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Baba-kız yemekte!
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Şehirde düzeni sağlama konusunda çalışan zabıtalar, görev başında pek çok
zorlukla karşılaşıyor. Dernek Sekreteri Zeybek sorunları ve çözüm yollarını anlattı

İş yükünü, yetersiz ekipman ve
güvenlik sorunları zabıtaların
işlerini yapmaları konusunda onları
zorluyor. Ege Telgraf gazetesine
konuşan İzmir Zabıta Teşkilatı
Dernek Sekreteri Cem Zeybek,
zabıtaların yaşadığı problemlerden
bahsederek, “198 yıllık geçmişe
sahip Zabıta Teşkilatı özlük hakları
ve ekonomik hakları için mücadele
ediyor” şeklinde konuştu. 

‘YETERSİZ EKİPMAN’
Zabıtalık mesleğinin

temellerinin Padişah II. Mahmut
dönemine kadar gittiğini söyleyen
İzmir Zabıta Teşkilatı Dernek
Sekreteri Cem Zeybek, 2007 yılı
Belediye Zabıta Yönetmeliği’yle de
mesleğin son halini aldığının altını
çizdi. Zabıta yönetmeliğinde
değişikliklere ihtiyaç olduğunu
söyleyen Zeybek, “Zabıta
yönetmeliği güncel ihtiyaçları
karşılamıyor ve belirsiz ifadeler
içeriyor. Mevzuatla ilgili eksiklikler
mevcut ve bunların acilen
düzeltilmesi gerekiyor.
Karşılaştığımız en büyük zorluk
personele yapılan saldırılar, biz
denetleyici ve cezalandırıcı birimler
olarak her zaman tepkiyle
karşılaşıyoruz. Bu gibi durumda da
karşı savunma konusunda savunma
ekipmanı eksikliğinden nedeniyle
sıkıntılar yaşıyoruz. Sadece
eğitimini alan zabıta arkadaşlarımız
biber gazı kullanabiliyor. Ancak

biber gazı, silahlı ve bıçaklı
saldırganlarla karşı karşıya
kalındığında pek bir şey ifade
etmiyor” dedi.

“MESLEKİ AİDİYET”
Zabıtaların can güvenliğini

korumak için yapılması gerekilen
şeyler olduğunu vurgulayan Zeybek,
“İnfaz Koruma Memurları’na
geçmişte yıllarda verilen bir hak
vardı, silah taşıma ruhsat harcından
muafiyet. Bu muafiyetin bize de
verilmesi gerekiyor. Zabıta
meslektaşlarımız görev yaptıkları
süre boyunca çok büyük tehditler
almakta, evlerine kadar takip
edilmekte ve silah veya bıçak gibi
kesici aletlerle yaralanmalara maruz
kalmaktadır. Çalıştıkları süre
boyunca çalışma arkadaşlarıyla

olsalar da ev ile iş arasında yalnız
kalıyorlar. İnfaz koruma
memurlarına verilen muafiyet,
zabıta arkadaşlara da verilirse biraz
daha güvende hissedebileceklerini
düşünüyorum. Biz dernek olarak
elimizden geldiğince kendimizi
anlatmaya ve zabıtalarımızın
haklarını savunmaya çalışıyoruz.
Zabıtalık mesleğinde yaşanan
sorunlar nedeniyle çalışma
arkadaşlarımızdaki aidiyet duygusu
azaldı, bu sorunları çözüme
ulaştırarak aidiyet duygusunu tekrar
yükselteceğimizi düşünüyoruz”
ifadelerini kullandı.

“LİYAKAT SORUNU”
Zabıtaların sorunlarına dikkat

çeken Zeybek, “Zabıtaların en
büyük sorunlarından bir tanesi

liyakat sorunu. Yeteri kadar
görevde yükselme sınavı kontenjanı
verilmemesi ve yapılan atamalar
arkadaşlarımızın geleceğe dair
kaygılarını artırıyor. 

Hep aynı yerde kalacağı ve
kariyer yapamayacağı düşüncesi
onları teşkilatımızdan uzağa itiyor.
Bu yüzden herhangi bir sınav veya
başarı ölçütü ortaya konulmadan
Zabıta Komiseri, Zabıta Amiri ve
Zabıta Şube Müdürü gibi
atamaların sınavla yapılması
gerekmektedir. Sınavla yapıldığı
takdirde hiyerarşik düzen daha
sağlıklı bir şekilde işler.  

Bir diğer sorunumuz ise 2021
yılında zabıta yönetmeliğine
eklenen mülakat, biz mülakatların
kaldırılması gerektiğini
düşünüyoruz. Önceden, görevde
yükselme için Ek1 formu
kullanılıyordu. Bu form mezuniyet
durumu, memuriyetteki görev yılı ve
disiplin cezası gibi kriterlere göre
puanlama yapıyordu. Ancak bu
sistem kaldırılarak mülakat
uygulamasına geçildi. Şu anda
herkes mülakata girebiliyor, ancak
sınav başarı puanı 70'e çıkarıldı. Bu
durumda, 90 puan alan bir kişi
mülakatta 69 puan alırsa başarısız
sayılabiliyor. Bu durum bazı
belediyelerde mağduriyetlere yol
açtı. Bu nedenle mülakatın
kaldırılmasını ve eski Ek1 formu
sistemine geri dönülmesini talep
ediyoruz” dedi.

İzmirli zabıtalarda yeni
meslekkanunubeklentisi

İzmir Valisi Süleyman Elban,
son dönemde gerçekleştirilen
güvenlik ve asayiş operasyonlarına
ilişkin istatistiki verileri basın
mensuplarıyla paylaştı. Hükümet
Konağı’nda gerçekleştirilen
toplantıya İl Emniyet Müdürü Celal
Sel, İl Jandarma Komutanı
Tümgeneral Metin Düz ve Sahil
Güvenlik Ege Deniz Bölge
Komutanı Tuğamiral Tayfun
Paşaoğlu katıldı. Konuşmasına
narkotik suçlarla ilgili verileri
aktararak başlayan Elban,  “31
Ağustos 2022 ve 31 Ağustos 2023
tarihleri arasında 23 bin 497 olayda

30 bin 130 kişi gözaltına alındı. 31
Ağustos 2023 ve 31 Ağustos 2024
tarihleri arasında olay sayısı 27 bin
47 olurken göz altına alınan sayısı
yüzde 5 artışla 31 bin 752 oldu” dedi.

“68 SUÇ ÖRGÜTÜ”
Trafik denetimleriyle ilgili

rakamlarla bilgili aktaran Elban,

“Bir önceki yıl kontrol edilen araç
sayısı 5 milyon 485 bin olurken
yapılan işlem sayısı 1 milyon 40
bin. Geçen yıl denetlenen araç
sayısı yüzde 5 artışla 5 milyon 790’a
çıktı. İşlem sayısı yüzde 30’luk artış
1 milyon 356 araç oldu” dedi. Bir
önceki yıl 36 organize suç örgütü
çökertildiğini söyleyen

Elban,”Geçen yıl bu rakam 68
organize suç örgütüne çıktı” dedi.

“ÖNLEYİCİ TEDBİRLER”
Yeni eğitim öğretim yılının

başlamasıyla ilgili olarak Vali
Elban, “Okul önlerinde velilerimiz
ve hemşerilerimizin içi rahat
olsun” ifadelerini kullandı. Elban,
“Yaz dönemi boyunca hem
okullarla ilgili hem yavrularımızın
okuyacağı binalarla ilgili çalışmalar
yaptık hem de güvenlik ile ilgili
çalışmalar yaptık. Okullarımızın
tamamında bir polisimiz ve bir
jandarmamız görevli. Bir kısmını
resmi olarak görebilirken bir kısmı
sivil olarak görev yapıyor.
Uyuşturucuyla mücadelede
derdimiz önleyici tedbirler.
Yavrularımızı bu illetten uzak
tutmak için ciddi çalışmalarımız
var” ifadelerini kullandı.

Vali Elban’dan İzmirliler’e güvence

İzmir merkezli 12 ilde terör örgütlerine
finansman sağladıkları suçlamasıyla 27 şüpheli
gözaltına alındı. İzmir Cumhuriyet
Başsavcılığı’nın yürüttüğü soruşturma
kapsamında, teröristlere finansman destek
sağladıkları suçlamasıyla gözaltı kararı
çıkarılan 30 şüphelinin yakalanması için İzmir İl
Jandarma Komutanlığı Terörle Mücadele Şube
Müdürlüğü ekipleri, İzmir merkezli 12 ilde
operasyon düzenledi. Operasyonda 27 şüpheli
yakalanarak gözaltına alındı. 3 şüphelinin ise
adresinde bulunamadığı ve yakalama
çalışmalarının sürdüğü belirtildi. (İHA)

Terörü finansa
edenler ele geçti

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı Terör Suçları
Soruşturma Bürosu’nca, MLKP silahlı terör
örgütüne yönelik yürütülen soruşturmalar
kapsamında; MLKP terör örgütü ile beraber hareket
eden SGDF'nin eylem ve faaliyetlerinin deşifre
edilmesine yönelik yapılan çalışmalar sonucunda,
örgüt yönetiminden gelen talimatlar doğrultusunda
basın açıklaması, ideolojik eğitim ve eleman temini
yapan 4 şüpheli tespit edildi. Bunun üzerine İzmir İl
Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şubesi
ekipleri, İstanbul ve İzmir'de eş zamanlı operasyon
düzenledi. Operasyonda, eski SGDF eş başkanın da
olduğu 4 şüpheli gözaltına alındı. (DHA)

MLKP’ye baskın
4 kişi gözaltında

İşçiler yine 
örnek oldu

Konak Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü işçileri Hakan Kartal, Ersin
Polat ve Yüksel Yıldız, Kemeraltı
bölgesinde rutin gerçekleştirdikleri
gece vardiyası esnasında çöplerin
yanında buldukları çantayı sahibine
ulaştırarak örnek bir davranış sergiledi.
Yaklaşık 30 bin TL nakit para, küpe,
kolye ve zincirden oluşan ziynet eşyaları,
kredi kartları ve çantanın sahibine ait
kimlik tespit edildi. Teslim tutanağı
tutulan çantanın sahibine kısa sürede
ulaştırılarak teslim alması sağlandı.
Mesai arkadaşları adına konuşan Konak
Belediyesi personeli Hakan Kartal,
çantayı gördüklerinde bir an önce
sahibine ulaştırmak için harekete
geçtiklerini ifade etti. (Haber Merkezi) 

Kontrolden çıkan 
araç tarlaya uçtu

Manisa’daki kaza, İzmir-Ankara D-
300 karayolu Eşme kavşağı
yakınlarında meydana geldi. İzmir’den
Uşak istikametine seyir halinde olan
Albız Körhan (50) idaresindeki 42 AES
59 plakalı otomobil, Eşme
kavşağından kontrolsüz çıkarak
karayoluna bağlanmak isteyen bir
otomobile çarpmamak için ani
manevra yaptı. Sürücüsünün
kontrolünden çıkan otomobil, önce
refüje çarptı ardından da taklalar
atarak yolun sağ tarafında bulunan
tarlaya uçtu. Kazanın şiddetiyle
otomobil sürücüsü Albız Körhan (50)
ve otomobilde yolcu olarak bulunan
Hamide Körhan (48), Özge Körhan
(25), Sevgi Körhan (18) ve Muhammet
Hüseyin Körhan (11) yaralandı. (İHA)

Tam üç bin litre 
sahte zeytinyağı

Aydın İl Jandarma Komutanlığı
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü’nce
bozulmuş ve değiştirilmiş gıda ticareti
yapan şahıslara yönelik çalışma
gerçekleştirildi. Efeler İlçe Jandarma
Komutanlığı, Aydın İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü ve Maliye Bakanlığı
ekipleri davet edilerek yapılan
kontrollerde sahte olduğu tespit
edilen zeytinyağları ile ilgili devam
eden araç kontrolünde, piyasa değeri
yaklaşık 1 milyon 592 bin TL olan 175
koli içerisinde toplam 3 bin 980 litre
sahte zeytinyağı ele geçirildi. (İHA)
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‘CUMHURİYETLE 
savaş halindeler!’

‘Atamız’ın izinde
çok çalışacağız’

CHP Efes Selçuk İlçe Başkanı
İpek Onbaşıoğlu, “22 yıllık AKP
iktidarında eğitim sistemi bilerek ve
isteyerek siyasallaştırılmış, iktidarın
ideolojik hedefleri için araç haline
getirilmiştir. Öğretmenlerin hakları
tanımlanmamış, diğer eğitim
çalışanlarıyla ilgili bir düzenleme
yapılmamış, özel sektörde çalışan
öğretmenlere yer verilmemiş,
basamaklandırma sistemine çözüm
sunulmamıştır. Amaç öğretmenlik
mesleğinin itibarını yükseltmek,
öğretmenlerimizin ve eğitim
bileşenlerinin haklarını tanımlamak
değil; öğretmenlerin diplomasını
çalmaktır. Üstelik bu yıl okullarımız
yeni öğretmen ataması yapılmadan
açılmıştır; okullarımızda öğretmen
ihtiyacı devam etmektedir” dedi.
Onbaşıoğlu, “Atamızın izinde, biz
de eğitim sistemimizi bugünden
daha iyiye götürmek, 22 yıllık
iktidarın açtığı yaraları sarmak için
canla başla çalışacağız. Çocuğun ve
gencin üstün yararını gözeten,
nitelikli, laik, bilimsel, kamusal ve
erişilebilir bir eğitim için mücadele
etmeye, Cumhuriyet
aydınlanmasından aldığımız ilhamla
çalışmaya devam edeceğiz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Cumhuriyet Halk Partisi İzmir
İl Başkanlığında 9 Eylül’de
başlayan yeni eğitim öğretim
yılıyla ilgili basın açıklaması yaptı.
CHP İzmir Milli Eğitimden
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Ali Bektaş, “Çocuklarımızın
geleceği AK Parti ve bakanların
elinde oyuncak edilmiştir” dedi.
22 yılda 9 milli eğitim bakanının
değiştiğine vurgu yapan Bektaş,
hiçbir bakanın etkisini
değerlendirmeye yetecek kadar
bile uygulamada kalmadığının
altını çizdi. Bektaş, “Bu yıl
öğrencilerimiz çağ dışı eğitim
manifestosu olma niteliğini
taşıyan Türkiye Yüzyılı Maarif
Modeli ile döneme başlıyor. Tüm

uzmanların karşı çıktığı bu
modele karşı parti olarak idari
işlemin iptali ve yürütmenin
durdurulması talebiyle
danıştayda dava açtık. Bir an
önce eski programlara dönülmesi
için mücadeleye devam edeceğiz.
Okullarımızda öğretmen ihtiyacı
devam etmektedir. Bakanın ve
MEB’in istatistiklerine göre 48
bin 700 öğretmen ihtiyacı var.
Bakanın açıklamasına göre bu yıl
en az 50 bin öğretmen ataması
yapılmalı. Yoksa öğrenciler
öğretmensiz öğretmenler ise
öğrencisiz kalacaktır. AKP

iktidarı bol keseden vaatler
veriyor, ancak sözünü tutma
noktasında hiçbir faaliyet
göstermiyor” dedi. “Okulların ve
çevresinin temizliğinin ve
güvenliğinin sağlanması
sorumluluğu da okullara,
dolayısıyla okul-aile birliklerine,
dolayısıyla da velilere
bırakılmıştır” diyen Bektaş,
“Haftada üç gün çalışma süresi
ile okullarımızın temizlenmesi
veya güvenliğinin sağlanması
mümkün değildir. Ancak merkezi
bütçeden ayrılan kaynak ile değil
öğrencilerin ihtiyaçlarının

karşılanması okulların yeterli
personel istihdam edebilmesi
mümkün değildir” ifadelerini
kullandı. 

“22 yıllık AK Parti dönemi
iktidarı genel olarak
Cumhuriyetle ve onun ulusal
egemenlik anlayışıyla savaş
halinde geçmiştir” diyen Bektaş,
“Çocuğun ve gencin üstün
yararını gözeten, nitelikli, laik,
bilimsel, kamusal ve erişilebilir
bir eğitim için mücadele etmeye,
Cumhuriyet aydınlanmasından
aldığımız ilhamla çalışmaya
devam edeceğiz” diye konuştu. 

Bornova Belediye Meclisi
Eylül ayı toplantısının ikinci
oturumu Belediye Başkanı
Ömer Eşki başkanlığında
gerçekleşti. Toplantıda
stratejik plan oylandı. Mecliste
AK Parti Grup Başkanvekili
Sait Tatlı, stratejik planda
gösterilen bütçenin ancak
yüzde 10’unun yatırımlara
aktarıldığını kaydetti.
Toplantıya AK Parti
muhalefeti damga vurdu.
Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki de, 2024 yılı içinde
9 kilometre asfalt döktüklerini
kaydederek, “Bornova’da yol
sorunu kalmayacak” ifadesini

kullandı. AK Parti Bornova
Belediye Meclis Grup
Başkanvekili Sait Tatlı da,
Başkan Eşki’ye, “Bu 9
kilometre yüzde 70’ini mi
oluşturuyor? Eğer durum
böyleyse vay Bornova’nın
haline. Önümüzdeki 5 yıl
boyunca tek bir metre yeni bir
yolun yapılmayacağını
görüyoruz. 

Yine bu yolun yapılması ile
ilgili tek bir metre
kamulaştırma olmadığını da
görüyoruz. Yaklaşık 450
milyon TL’lik arsa satışı
yetkisini aldığınız halde en
azından bunun yarısının yol

yapılmasıyla ilgili
kamulaştırmasını beklerdik”
yanıtını verdi. Başkan Ömer
Eşki de, tasarruf tedbirlerinin
kamulaştırmaya engel
olduğunu aktardı. Bunun
üzerine bir daha söz alan AK
Partili Tatlı, tasarruf
tedbirlerinin üç yılla sınırlı
olduğunu kaydederek, “Peki
2027 ile 2029 yılları arasında
size engel olan nedir? Bu
muazzam bütçeye karşılık
yatırım için ortaya konulan
rakam devede kulak kalır.
Maalesef dağ fare doğurdu”
açıklamasını yaptı. 
(Haber Merkezi)

Tatlı: Bornova’da
dağ fare doğurdu!
Bornova Belediyesi stratejik planına AK Parti’den tepki geldi. Grup Başkanvekili Tatlı,
stratejik planda gösterilen bütçenin yüzde 10’unun yatırımlara aktarıldığını söyledi

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz,
Bağımlılıkla Mücadele Yüksek Kurulu toplantısında
yaptığı konuşmada, “Bağımlılığın başladığı durumlarda
bağımlılık döngüsünü kıracak şekilde tıbbi müdahaleler,
psikolojik destek ve rehabilitasyon süreçlerini
desteklemeye devam edeceğiz. Sağlık Bakanlığımız
tarafından yürütülecek tütün ile mücadeleye yönelik
iletişim kampanyasını değerlendireceğiz. Tüm mevzuatın
gözden geçirilmesi ve üniversitelerle iş birliği halinde
bağımlılıkla mücadelede akademik katkıların artırılması
yine gündemimizde yer alacak. Biz politikalarımızı daha
bilimsel, veriye dayalı, araştırmaya dayalı, dünyadaki tüm
uygulamaları da dikkatle takip eden bir zeminde
uygulamak ve şekillendirmek istiyoruz”
değerlendirmesini yaptı. (AA)

‘Tüm politikalarımız 
bilimsel olacak’
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ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Aman
Allahım…

Geçtiğimiz hafta, balık ölümleriyle
Türkiye’nin gündemine oturan İzmir Körfezi
için, Çevre Şehircilik ve İklim Bakanı Murat
Kurum’un açıkladığı bilimsel veriler tam bir
felaket. Bakan Kurum, körfez suyundan alınan
numunelerin incelenmesi sonucu, suda
bulunması gereken atık su kaynaklı “Amonyak”
miktarının 50 kat fazla olduğunu söylüyor.
Üstelik bu sadece parametrelerden biri. Buna;
“Aman Allahım…” demekten başka söylenecek
söz yok. Zira, amonyak insanın sulu dışkısında
bulunuyor. O halde Çiğli Arıtma Tesisleri’nden
Körfez’e atık suların arıtılmadan verildiği
iddiaları doğruluk kazanıyor. Pekala, Ege’nin
incisi İzmir’i yönetenlerin Körfez’e bunu
yapmaya hakkı var mı? Bence hiçbir şekil ve
şartta yok!

Kulakları çınlasın. Bu kentin ilk Büyükşehir
Belediye Başkanı Sayın Dr. Burhan Özfatura,
ileriyi gören bir başkandı. Bunun için zamanın
kudretli Anavatan İktidarı’nda Başbakan
Rahmetli Turgut Özal’la olan diyaloğu
sayesinde “Büyük Kanal” adı verilen dev projeyi
hayata geçirmeye çalıştı. İlk başkanlık dönemi
olan 1984-89 arasında başlattığı proje, 1989-94
arasında Yüksel Çakmur döneminde,
Büyükşehir desteğinden yoksun sadece İller
Bankası katkısıyla adeta kaplumbağa hızında
ilerledi. Burhan Başkan 1994’de bu kez Doğru
Yol Partisi’nden başkan olduğunda
emeklemeye bile geçmemiş Büyük Kanal
Projesi’ne bir hız daha verdi. Ancak 5 yıl
kayıptı. Çalıştı çabaladı ama, tarihler 1999’u
gösterirken yerel seçimleri bir kez daha
kaybedip koltuğu Bülent Ecevit’in prensi olarak
DSP’li Rahmetli Ahmet Piriştina’ya devretmek
zorunda kaldı. İşte, asıl iplerin koptuğu dönem
bu oldu. Ahmet Başkan’ın hem Genel Sekreter
Yardımcısı, hem de İZSU Genel Müdürlüğü
koltuğuna oturttuğu teknokrat Hasan Fehmi
Mani’nin, yapılanlara bakıldığında bence ileri
görüşlü olmayan kararlarıyla, koca proje
hedeflerinden saptı. Yağmur suları ile evsel ve
endüstriyel atık suların ayrı ayrı gideceği dev
borular birleştirildi. Çünkü, Mani yaklaşan yerel
seçimlerde Piriştina’ya başkanlığı bir kez daha
kazandırmak istiyor ve bu yüzden projeyi bir an
önce “Bitirdim” demek için acele ediyordu.
Sonuçta, küçük döşenen, döşenmeyen veya
yanlış döşenen kanallar koskoca bir sistemin
çökmesine neden oldu. Seçim geldi çattı.
Piriştina bu kez CHP saflarından girdiği seçimi
2004’te ikinci kez kazandı. Ancak ömrü o
koltukta 2,5 ay oturmaya yetti. 15 Haziran
2004’te hayatını kaybetti. Koltuğuna Bornova’ya
başkan seçilen Aziz Kocaoğlu oturdu. Kocaoğlu
da tıpkı Piriştina gibi “Yüzülebilir Körfez”
hayali ile başkanlık yaptı. Ama onun
başkanlığının sürdüğü 2004’ten 2019’a kadar
tam 15 yıl içinde yüzmek nasip olmadı. 2019’da
Kocaoğlu’nun yerine Tunç Soyer geldi. Tunç
Başkan da “yüzeceğiz” dedi. Hatta “yüzdüm”
diyerek deniz altından fotoğraflar verdi. Ama
fotoğraf verdiği yer Bayraklı, Alsancak, Karataş
veya Karşıyaka değil, Urla, yani temiz olan dış
Körfez idi. Ve Tunç Soyer dönemi de bitti. Bu
kez koltuğa Dr. Cemil Tugay oturdu. Oturdu
oturmasına ama kucağında bir sürü sorun
buldu. İşçi-memur eylemleri, altyapı
problemleri derken, Körfez’deki balık ölümleri
işin tuzu biberi oldu. Ancak Cemil Başkan,
öncekiler gibi yanlışa düşmedi. Sanki olacakları
biliyormuş gibi, “Size Körfez’de yüzme sözü
veremem” dedi. 

Gelinen noktada, Çevre Bakanı’nı İzmir’e
kadar getirtip açıklama yaptıracak gelişmeler
yaşadık. TÜBİTAK Marmara Araştırma
Gemisi’nin elde ettiği veriler, Bakan Murat
Kurum’un “Körfezimiz ölüyor!” açıklamasına
neden oldu. Şimdi, “Aman Allahım…” diyerek
hayıflanıyoruz. “Korkunun ecele faydası yok”
demiş atalarımız. Başkan Özfatura’nın “büyük
hayali”, ondan koltuğu devralanlar tarafından
“sukutu hayale” uğratılmış durumda. Şimdi bu
mevtayı İzmir’in yerel yönetimleri kaldıramaz.
Kaldırsa kaldırsa devlet kaldırır. Ama birkaç
haftadır yaşanan polemikler bizi karamsarlığa
sevk ediyor… Taraflara çağrım… Lütfen
siyaseti bırakın, İzmir’i bu badireden kurtarın!

kazimerkmen@gmail.com

Cevdet 
Yılmaz

İpek 
Onbaşıoğlu 

CHP İzmir Milletvekili Sevda Erdan Kılıç,
toprağa verilen Narin Güran anısına kapı
önüne ayakkabı bıraktı. Kılıç, "Mücadelemiz bu
ayakkabıların kapı önlerine, delil torbalarına
değil bayram geceleri yastık altına koyulana
kadar devam edecektir. Bu kader değil, bu
çaresizlik değil. Bu tesadüf de değil. Bu,
iktidarın kız çocuklarına, kadınlara bakış
açısının yarattığı kötülüktür.  Anadolu’da bir
adet vardır. Biri vefat ettiğinde en sevdiği
ayakkabısı kapının önüne bırakılır. Bugün bu
ayakkabıları Narin’in aziz hatırası için kapının
önüne bırakacağım. Artık tek bir
çocuğumuzun göz yaşına dahi tahammülümüz
kalmamıştır” dedi. (Haber Merkezi)

‘Dün Rabia Naz 
bugün Narin!’

Sevda
Erdan Kılıç

CHP İzmir İl
Başkanlığı’nda yeni
eğitim yılıyla ilgili

yapılan açıklamada,
eğitimin iktidar ve
bakanların elinde
oyuncak edildiği 

iddia edildi

Ali
Bektaş

Sait 
Tatlı
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İzmir Enternasyonal Fuarı'nın 93'üncü yılında
düzenlediği etkinliklerle fark yaratan Bayraklı
Belediyesi, 9 Eylül’ün adına yakışır şekilde muhteşem
etkinliklerle kapanış yaptı. 11 gün boyunca binlerce
ziyaretçiyi ağırlayan belediye standı büyük beğeni
kazandı. Fuarın son gününe özel düzenlenen gösteriler
de izleyicilerden tam not aldı. Stantta etkinliklere
katılan ve vatandaşlarla bir araya gelen Başkan İrfan
Önal, emeği geçen herkese teşekkür ederek, gelecek
yıllarda da Bayraklı'yı en iyi şekilde tanıtmaya devam
edeceklerini belirtti. Bayraklı Belediyesi’nin fuar
kapsamındaki belediyeler sokağında yer alan standında
düzenlediği program, zengin içerikleriyle ziyaretçilere
unutulmaz anlar yaşattı. (Haber Merkezi)

Bayraklı’nın İEF’te
muhteşem finali...

Teknoloji temasıyla düzenlenen 93. İzmir
Enternasyonal Fuarı’nın sürpriz konuğu, Hong
Kong merkezli Hanson Robotics tarafından
tasarlanan insansı robot Sophia, büyük ilgi
gördü. Açılış törenine ve resepsiyona katılan,
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ile sahnede selfie çekilen, makas tutup
kurdele kesen, sanatçı Okan Bayülgen, Prof.
Dr. Emrah Safa Gürkan ile birlikte TechTalks’ta
yer alan Sophia, fuar ziyaretçilerinin büyük
ilgisiyle karşılaştı. Sanat eserlerini inceleyen
Sophia’yı merak eden bir sokak kedisi ile
insansı robotun karşılaşması ilginç görüntüler
oluşturdu. (Haber Merkezi)

İEF’e Sophia 
damga vurdu

Türkiye'deki yerel üreticilerle
perakendecilerin büyük buluş-
masına hazırlanan Başdaş Mar-
ketler Zinciri ve EGEPERDER
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet
Feyzi Başdaş, yerli malı kullan-
manın, hem ülke ekonomisini
güçlendirirken hem de yerel
üreticilere destek
verdiğini dile ge-
tirdi. Başdaş,
kendi toprak-
larımızda
üretilen
ürünlerle
geleceğimizi
garanti altına
alabile-
ceğimize
dikkati çek-
erken, yerli malı
tercih etmenin,
ülkemize değer katmanın
en kolay yolu olduğunu söyledi. 

‘DAYANIŞMA ZİNCİRİ’
Başdaş Marketler Zinciri ve

EGEPERDER Yönetim
Kurulu Başkanı
Mehmet Feyzi
Başdaş, “Yerel
marketten
yerli malı
almak,
sadece bir
alışveriş
değildir;
yaşadığın
topraklara,
kültürüne ve
komşularına
verdiğin bir destektir. O
ürünlerin her biri, senin mahal-
lendeki çiftçinin alın teri, yerel
üreticinin gece gündüz çalışması,
yörenin doğasına duyulan saygının
bir yansımasıdır. Yerli malı
aldığında, sadece sofrana
taze ve doğal ürünler
koymakla
kalmazsın, aynı
zamanda kendi
geleceğine,
çocuklarının
yarınlarına
yatırım ya-
parsın. Her
alışverişte,
kendi
toprağının
bereketine can
verirsin, şehrinin sokak-
larındaki küçük esnafın ayakta
kalmasını sağlarsın. Bu, bir
dayanışma zinciridir; bir parçası

olduğun, topluluğunu güçlendiren
bir bağdır” dedi.

‘FİJİTAL TİCARET’
Yerel üretici ile perakende sek-

tör profesyonellerini yılda bir kez
buluşturduklarına dikkati çeken
Başkan Başdaş, “Perakende sek-

törünün en önemli buluş-
malarından biri olan

“Yerel Zincirler Bu-
luşuyor” (YZB)

etkinliği, bu yıl 15.
kez kapılarını
açacak. 11-12
Eylül'de İstanbul
Haliç Kongre
Merkezi'nde

düzenlenecek bu-
luşma, dijital ve

fiziki ticaretin kesişim
noktasında, “fijital

ticaret” kavramını merkeze
alacak. Etkinlik boyunca, diji-
talleşme, tüketici davranışlarındaki
değişimler, sürdürülebilirlik ve
markalaşma gibi başlıklar etrafında

sektörün önde gelen isimleri
tarafından önemli

sunumlar yapılacak.
Katılımcılarımız için

hem iş geliştirme
hem de yeni iş
birlikleri kurma
açısından büyük
fırsatlar sunacak.
Yerel market-

lerin büyük zincir-
lerle rekabet

edebilmesi için
tedarik zincirini opti-

mize etmeleri gerekir.
Yerel üreticilerle doğrudan işbirliği
yapmak, aracıları ortadan
kaldırarak maliyetleri düşürmeye
yardımcı olabilir. Ayrıca, lojistik
süreçlerin iyileştirilmesi ve teknolo-

jik çözümlerle desteklenmesi
de marketlerin maliyet

avantajı elde
etmesini sağlar”

ifadelerini kul-
landı. 

Raflarındaki
ürünlerin büyük
bölümünün
İzmir ve Ege

Bölgesi’nden
olduğunu vurgu-

layan Başkan Baş-
daş, “Başdaş

marketlerinin raflarında
yerli malı ve özellikle de İzmir ve
Ege Bölgesi’nden olmasına özen
gösteriyoruz. Bizde yüzde 50-55

yerli malı olurken bu oran ulusal
marketlerde yüzde 5 seviyesinde.
Bir ülkenin perakende sektörünü
yabancı sermayeye kaptırması,
uzun vadede yerel ekonominin za-
yıflamasına, kültürel değerlerin
kaybına ve devletin ekonomiyi yön-
lendirme
yeteneğinin
azalmasına yol
açabilir. Yerel
marketler, bu-
lunduğu böl-
genin kimliğini
yansıtan bir
markadır.  Böl-
genin kültürel
ve doğal değer-
lerini ortaya koyan yerel değerlerin
bir parçasıdır. Bu nedenle, yerel
üreticileri ve işletmeleri korumaya
yönelik düzenlemeler ve stratejiler
geliştirilmesi büyük önem taşır.
Yerel yönetim-
ler, yerel mar-
ketleri
desteklemek
için çeşitli
teşvikler ve
politikalar
uygulayabilir.
Örneğin, mali
yüklerini
azaltabilir,
sosyal yardım-
larını ve çalışan alışverişlerinin
yerel market ve yerel ürünlerden
yapılmasını sağlayabilirler.
Toplumsal farkındalık kampa-
nyaları ile yerel alışverişi popüler
kılabilirler. İzmir Büyükşehir

Belediye Başkanı Cemil Tugay ve
ilçe belediye başkanları bu konuda
daha duyarlı olmalıdır” diye
konuştu.

SORUNLARIMIZ VAR
Yerel marketler zincirlerinin

acil çözüm
bekleyen sorunları
olduğunu belirten
Başkan Başdaş,
“Nitelikli iş gücü
bulmakta zorluklar
yaşıyoruz. Bazı in-
sanlar için mar-
ketlerde çalışmak,
düşük statülü bir iş
olarak algılan-

abiliyor. Özellikle gençler, daha
prestijli veya daha yüksek kariyer
olanakları sunan işlere yönelme
eğiliminde olabiliyor. Market
çalışanları online alışveriş ve kargo
sektöründeki büyümeyle sektör

değiştirdi. Online
alışveriş eve teslim
sistemimiz çalışıyor
ama maliyetlerini
çıkaramıyor. Büyük
zincir marketlerin
ölçek ekonomisin-
den yararlanabilme
avantajı var. Ancak
yerel marketler bu
avantajdan

mahrum. Yerel marketler, enflasy-
onun kaynağı değildir tam aksine
mevcut ekonomik şartlar içinde
rekabet ederek fiyatları ola-
bildiğince kontrol altında tutmaya
çalışırlar” şeklinde konuştu. 
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Masum
değiliz,
hiçbirimiz

Hoca, camide vaaz veriyormuş.
– Ey ahali! Kızlarımıza sahip çıkalım.

Çok açık giyiniyorlar, boya sürüyorlar,
zincir takıyorlar…

Cemaatten biri seslenmiş:
– İyi de hoca, senin kız da yapıyor.
Hoca yapıştırmış cevabı:
– Şimdi yukarıda Allah var, bizim kıza

yakışıyor.
Yalnız sana yakışmıyor sevgili

vatandaş! Kötüyü eleştirirken senin de
ayrı bir kötülük kulvarında yürümen
sana, bana, herkese hiç yakışmıyor. 

Yayaya kırmızı yanıyor, buna rağmen
soluna bile bakmadan atlıyor yola. Ani
bir fren sonrası çığlık çığlığa kornaya
basıyor sürücü. Basıyor zılgıtı, küfrü…
Basıyor basmasına ama bir elinde
direksiyon, diğer elinde de cep telefonu
var. Çatır çatır konuşuyor telefonda araç
kullanırken. 

Sen şimdi kuralları çiğneyen yayaya
niye bağırdın emmi! 

‘Enerciiiler’, ‘Engiiinler’, gündelik,
sabun köpüğü konulara girmiyorum.

Örnekler gırla…
“Çöken ekonomi belki düzelir ama

ahlaki çöküş toplumlara bir arada
yaşama imkanı bırakmaz”,  “Herkes
ahlak anlayışını tekrar gözden
geçirmeli” klişelerini de bir kenara
bırakalım. 

Haktan hukuktan dert yanan da sanki
önem veriyor harama helale…

Merak etmeyin, yok aslında
birbirinizden farkınız.

Bunu siyasetçiler söylemez,
söyleyemez. Ben söyleyeyim hemen.
Masum falan değil bu halk! Peki biri
bana bu halkın tarifini bir yapabilir mi?
Kim bu halk? Şöyle mi? Mesela siyah
gözlüklü, siyahlar giymiş adamlar var.
Bir odaya toplanıyor bunlar. ‘Eveeet,
yarın bu halkın ahlakını nasıl bozarız’
diye planlar yapıyorlar. Ya da bir uzay
gemisi geldi memleketin üstüne. Açtı
kapağını, bütün bu yalan söyleyen
siyasileri, karısını kocasını aldatanları,
hırsızları, sosyopatları bıraktı gitti.
Halkımız masum ama haberciler
nedense bu uzaylı kötüleri çekiyor ve
gösteriyor… 

Peki ormanı kim yakıyor? Karısını,
kocasını kim aldatıyor? Kim hırsızlık
yapıyor? Hastane önlerinde bayılma
numarası yapıp vatandaşı kim
dolandırıyor? Halkın hiçbir suçu yok
ancak televizyoncular sürekli onların
ahlakını bozuyor. Her yerde ahlaksız
var. Ahlaksız siyasiler var, ahlaksız
senaristler var, ahlaksız yönetmenler
var, ahlaksız bilim insanları var… 

Bir de bunu konuşanların hepsi;
siyasiler, belediye başkanları, fikir
adamları, sanatçılar, gazeteciler,
akademisyenler, artık kimse bu…
Toplumu korumaya çalıştığını iddia
edenler, halkı böyle ‘insancıklar’ diye
tarif eden bu kitle kendilerini öyle bir
yere koyuyor ki, “Ben üstünüm!”
diyorlar. 

Tabii bunu tam bir ağızla
söylemiyorlar. Saldırı almasınlar diye
çok ucuz bir riyakarlığa başvuruyorlar.
O da şu: “Halk hep masumdur!”
Topluma saygı değil, tatlı dil hiç değil.
Enteresan bir aşağılama bu… Bu
Nizamülmülk’ten beri böyle ne yazık ki.
Kamudan nemalanan bazı siyasiler ve
gazeteciler önce kendilerini koruyucu
ilan ediyor, bunu da saklamak için de
halkı koşulsuz masum yerine koyuyor.

Haklar ve imkanlar temelinde adalet
olmayan  toplumda güçlünün dayattığı
yozlaşma topluma egemen olur.

Hülasa, masum değiliz hiçbirimiz…

KOÇBAŞ

AYNA
İBRAHİMkocbas.ibrahim@gmail.com‘BUDEVBİRLİKTELİK

herkeseyarayacak’
Kendi topraklarını
bereketlendirmek, küçük esnafı
ayakta tutmak için yerel market
zincirleriyle üreticilerin
temsilcileri dev bir buluşmaya
hazırlanıyor 

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK

Mehmet Feyzi
Başdaş

İrfan
Önal

Cemil
Tugay

Sophia
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Yarışmalar, sergiler, workshop, panel,
ürün satış alanları ve çeşitli etkinliklerle dolu
dolu bir festival yaşandığına dikkat çeken
Menemen Belediye Başkanı Aydın Pehlivan,
"İlk festivalimizde 18 ülkeyle çıktığımız bu
yolda, bu yıl 39 ülkeyi Menemen'de
buluşturduk. Yarınlarda belki 100 ülkeyi
bulacağız. Bu gurur tüm Menemenli
hemşehrilerimindir. Her birinize ayrı ayrı
teşekkür ediyorum” dedi. Bu yıl 6-8 Eylül
tarihleri arasında gerçekleştirilen
Uluslararası Menemen Çömlek
Festivali, ardında renkli görüntüler
bıraktı. Yüz binlerce ziyaretçisi, 39
ülkeden katılımcısı, renkli
etkinlikleri, ürün çeşitliliği ve
çömlekçilik ile seramikçiliğe
dair önemli çalışmalarıyla
tamamlanan festival, kapanış
töreniyle son buldu.

‘ÇOK DEĞERLİSİNİZ’
Menemen Belediye Başkanı Aydın

Pehlivan, "Menemen Uluslararası
Çömlek Festivali, yalnızca bir sanat etkinliği
değil, aynı zamanda Menemen’in, İzmir’in ve
Türkiye’nin kültürel zenginliklerini dünyaya
tanıtan bir organizasyon. Bu organizasyonu
daha da geliştirip sürdürmek bizim
sorumluluğumuzdur. İlk festivalimize 18
ülkeyle başlamıştık, bugün 39 ülkeyle

buradayız. Kim
bilir, belki de
gelecekte 100
ülkeyi
ağırlayacağız.
Burada bir

teşekkürü
özellikle dile

getirmek istiyorum.
Menemen’in kırmızı

toprağını birbirinden güzel
eserlere dönüştüren, gecesini

gündüzüne katarak çalışan
çömlekçilerimize… Sizler Menemen’in kalbi,
bu toprakların asıl değerlerisiniz.
Emeklerinizle ilçemize değer kattınız. Allah
hepinizden razı olsun. Ulusal ve uluslararası
alanda kazandığınız her bir başarı, bizler için

büyük bir gurur kaynağıdır. Değerli yabancı
misafirlerimiz; sizler de her biriniz kendi
ülkelerinizde çömlekçiliği yaşatan, bu sanata
değer katan çok kıymetli isimlersiniz. Ancak
bundan sonra bizim için daha büyük bir
anlam taşıyorsunuz; sizler artık Menemen’in
birer kültür elçisi oldunuz. Üç gün boyunca
burada yaşadıklarınızı ve öğrendiklerinizi,
ülkelerinize döndüğünüzde çevrenize
anlatacağınıza inanıyorum. Sizlerle burada
bir arada olmaktan büyük mutluluk duydum,
hepinize teşekkür ediyorum. Festivalimizin
üç günlük programı boyunca bizlerle birlikte
olan herkese en derin şükranlarımı
sunuyorum" dedi. Başkan Pehlivan'ın
konuşmasının ardından Hünerli Eller
Çömlek Yarışması'nın ödül töreni
gerçekleştirildi. (Haber Merkezi)

Narlıdere Belediyesi ve Narlıdere Halk
Eğitim Merkezi Müdürlüğü işbirliğiyle
düzenlenen kış kursları başlıyor. Hem
çocuk hem yetişkin vatandaşları
kapsayan kurslar ilk kez Narlıdere
Belediye Başkanı Erman Uzun
döneminde ücretsiz olacak. Narlıdere
Belediyesi Atatürk Kültür Merkezi’nde
(AKM) gerçekleşecek olan kurslar;
resim,  dans, keman, satranç, bağlama,
piyano, bilgisayar, İngilizce, Almanca,
ritim, halk oyunları, gitar, ses teknikleri,
fotoğrafçılık, el sanatları ve takı, yoga ve
pilates olmak üzere farklı dalları
kapsıyor. Kurslara katılmak isteyen
vatandaşların başvurularını 10-20 Eylül
tarihleri arasında Narlıdere AKM’de
yapması gerekiyor. (Haber Merkezi)

Narlıdere’de kış kursları başlıyor
İzmir’in kurtuluşunun 102. yıl dönümü

dolayısıyla sabah erken saatlerde
başlayan ve gün boyu devam eden
kutlamalarda yer alan Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, 9 Eylül coşkusunu akşam
saatlerinde fuara taşıdı. Konak
Belediyesi’nin 93. İzmir
Enternasyonal Fuarı’nda açtığı
standı son gününde de ziyaret eden
Başkan Mutlu, ziyaretçilere Türk
Bayrağı hediye etti. Yoğun talep
gören etkinlikte vatandaşlarla
sohbet eden Başkan Mutlu, fuar
süresi boyunca Konak standına
gösterdikleri ilgiden dolayı da
teşekkür etti. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Türkiye’de büyüyen ekonomik
kriz ve yoksullaşma karşısında
dayanışma projeleri de
başlatıyor. İzmir’de ikamet
eden vatandaşlardan ikinci el
eşya bağışı alan Büyükşehir
Belediyesi, ihtiyaç sahiplerine
o eşyaları ulaştırarak köprü
vazifesi görüyor. Kampanyaya
katılmak isteyen İzmirliler,
bizvariz.izmir.bel.tr/destekVer
üzerinden başvuru yapabiliyor.
Vatandaşların bağış yapmak
istediği eşyaların fotoğraflarını
ve videolarını sisteme
yüklemeleri gerekiyor. Sisteme
düşen başvurular, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Sosyal
Hizmetler Dairesi Başkanlığı’nın

uzman ekiplerince inceleniyor.
Bağış olarak alınması uygun
görülen eşyalar, uzman ekipçe
teslim alınıyor ve gerekli kayıt

işlemlerinin ardından kentte
yaşayan ihtiyaç sahibi
vatandaşlara ulaştırılıyor. Sosyal
Yardımlar Şube Müdürü Arzu Ütaş,

“Büyükşehir Belediyesi olarak
sahada sosyal hizmet uzmanı
arkadaşlarımızla hareket
ediyoruz. Talepler
doğrultusunda evlere ziyaretler
yapıyoruz. Tespit ettiğimiz eşya
ihtiyaçlarını, kendi sağladığımız
eşyalarla tamamlıyoruz.
Vatandaşlarımızın bize
bağışladığı eşyaların
kullanılabilirlik derecesi,
sağlamlığına bakıyoruz. Güvenli
ve uygun olduğunu tespit
ettiğimiz eşyaları alıyoruz.
Elimizdeki imkânlar el
verdiğince vatandaşlarımızın

taleplerini karşılamaya
çalışıyoruz. Bu günleri dayanışma
ile atlatacağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

İKİNCİ EL EŞYA BAĞIŞINDA KÖPRÜ 
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Yiğit’ten okullarda 
temizlik hamlesi...
Balçova Belediyesi sorumluluk alanında
olmamasına rağmen ilçedeki eğitim
kurumlarının, temizlik, boya-badana ve
bakım ihtiyaçlarını giderdi. Eğitime
büyük önem verdiklerini belirten Balçova
Belediye Başkanı Onur Yiğit, okulların
durumuna duyarsız kalamadıklarını
ifade etti. Kısıtlı bütçe imkanlarına
rağmen okullara destek olduklarını
belirten Yiğit, “Bütçemiz ölçüsünde
eğitime destek vermeye devam edeceğiz.
Eğitimde fırsat eşitliği konusunu da çok
önemsiyoruz. Bildiğiniz gibi geçtiğimiz
günlerde okula ilk kez başlayan
çocuklarımıza, sosyal medyada
yaptığımız duyuru üzerine belediyemize
müracaat etmeleri sonrasında kırtasiye
ve çanta desteği verdik” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Modern kent
için denetim

Gaziemir’de kurs 
kayıtları başladı
Gaziemir Belediyesi’nin kadınların
ekonomik ve sosyal hayatta daha aktif
olmaları için hizmet verdiği, kadınların
kişisel gelişimlerini desteklemek için
eğitimler düzenlendiği Cumhuriyet Semt
Evleri’nde, düzenlenen kış dönemi
kurslarının kayıtları başladı.Kış
döneminde yetişkinler için takı
teknikleri, ahşap boyama, nakış
teknikleri, bambu sepet örücülüğü, örgü
teknikleri, kaat’ı, ahşap yakma, sabun ve
mum yapımı, su kabağı süsleme, dikiş
teknikleri, kırkyama, karma, resim ve
İngilizce branşlarında kurslar
düzenlenecek. (Haber Merkezi)

Konak standında kurtuluş coşkusu

Nilüfer 
Çınarlı 
Mutlu

Kemalpaşa Belediyesi Zabıta
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, okulların
açılmasıyla birlikte İlçe Emniyet
Müdürlüğü ve Jandarma ekipleriyle ortak
denetimlere başladı. Bu kapsamda ilçe
genelinde özellikle okul güzergahları,
cadde ve bulvarlarda kontroller
gerçekleştirildi. Uyarılara rağmen
kaldırım işgaline devam eden esnafa ise
cezai işlem uygulanacak. Kemalpaşa
Belediye Başkanı Mehmet Türkmen,
denetim çalışmalarını yakından takip
ettiğini belirterek: "Modern bir kent için
kaldırım düzenlemeleri büyük önem
taşıyor" dedi. (Haber Merkezi)

‘39 ülkeye Menemen’i
ve çömleğimizi tanıttık’
Bu yıl 3’üncü kez gerçekleştirilen 39 ülkenin katıldığı Uluslararası Menemen
Çömlek Festivali, şölen havasında geçen 3 günlük maratonun ardından sona erdi 

Aydın 
Pehlivan
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İzmir Büyükşehir Belediyesi
(İzBB) eylül ayı birinci olağan
meclis birleşimi Kültürpark 4
No’lu Holdeki meclis salonunda
Başkan Vekili İnanç Altan
yönetiminde gerçekleşti.
Toplantının başında 9 Eylül’ün
102’nci kurtuluş yıl dönümü ile
ilgili kutlama konuşmaları
yapılırken daha sonra gündem
maddelerine geçildi. Birleşimde,
Buca Onat Tünelleri’nin yapımı
sırasında zarar gördüğü belirtilen
ve belirlenen evlerin Büyükşehir
Belediyesi’nce Kıymet Takdir
Komisyonu tarafından
belirlenecek bedeller üzerinden
satın alınmasına karar verildi.
Başkan Vekili Altan, “Bugün 9
Eylül… 9 Eylül İzmir demek.
Kuruluşun ve kurtuluşun kentinde
bu büyük onuru birlikte yaşıyoruz.
102’nci yılındayız. Hasan Tahsin’in
İzmir’de çaktığı kıvılcım
Anadolu’da büyük bir isyan
hareketine dönüştü. 9 Eylül’de
kurtuluşu sağladığımız gün oldu.
Atamız, muzaffer komutan olarak

İzmir’e girdi” diyerek günün
anlam ve önemine dair bir
konuşma yaptı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi kentin merkez
noktalarına modüler sistem tuvalet
ve bebek bakım alanları inşa
ettirmişti. Daha önce belirli bir
ücret karşılığında yararlanılan bu
hizmetten şehit yakınları, gazi,
öğrenci, 65 yaş ve üzeri, yüzde 40
ve üzeri engelli vatandaşın
modüler sistem tuvalet ve bebek
bakım alanları hizmetinden
ücretsiz yararlanması konusu
mecliste gündeme geldi. Önerge,
acil kaydı ile komisyonlara
gönderildi.

ZARAR GÖREN EVLER
Buca Onat Tüneli yapım

inşaatı ile ilgili tünel üstü ve
etkileşim alanı içerisinde önerge

ekinde tehlikeli olduğu
belirtilen/belirtilecek
taşınmazların herhangi bir
mağduriyet oluşturmaması (can ve
mal güvenliğinin sağlanması vs.)
için Kıymet Takdir Komisyonu
tarafından belirlenecek bedeller
üzerinden Büyükşehir
Belediyesi’nce satın alınması
konusu oy çokluğu ile gündeme
geldi.

AK Partili meclis üyesi Özgür
Kaner, “Buca Onat Tünelleri’nde
yapım aşamasında bazı vatandaşın
mülkiyetlerinin zarar gördüğü ve
bu zararın giderilmesi gerektiği
konusunda bir önerge. Bizler
kamu hizmetini yerine getiriyoruz
bazen bu noktada zarar
verebiliyor. Burada da bazı
vatandaşın zarar gördüğü malum.
Zararın giderilmesinde hem fikiriz

ama önergede öngörülen yöntem
Kıymet Takdir Komisyonu’nca
satın alınması. Vatandaşı
üzmeden, kırmadan bu işlem
yapılmalı” diye konuştu.

‘SIKINTI YOK’
CHP’li meclis üyesi Ahmet

Cemil Balyeli de “Bu binalarda
yapısal çatlakların olduğu tespit
edildiği ve tahliyelerin sağlandığı
belirtiliyor. Belediyemiz
vatandaşın zararın giderilmesi için
harekete geçmiş. Belediyemiz
burada arsayı değil, binayı satın
alıyor. Burada vatandaş yok ve bir
ön çalışma yapılarak anlaşmalar
da sağlanmış durumda.
Vatandaşla anlaşma sağlandığı için
sıkıntı yok” ifadelerini kullandı.
Son olarak AK Parti Grup Başkan
Vekili Yıldız “Büyükşehir’in
yaptığı işlemi teknik olarak sıkıntılı
ve eksik bulduğumuz için karşı
çıkıyoruz. Araziyi değil bir enkazı
satın alıyoruz. Mağduriyete
bakacaksak bir kamulaştırma
yapmamız lazım. Önce
müteahhitler tarafından yaratılan
sorunların çözülmesi gerekiyor.
Kamulaştırma yaparsak daha ciddi
rakamlar elde ederler ve yeni bir
mülk alma şansları olur. Bu
nedenle grup olarak oy çokluğu
veriyoruz” dedi. Madde,
komisyonlardan geldiği şekilde oy
çokluğu ile kabul edildi.

İzmir Büyükşehir Belediyesi
Engelli Çalışmaları Şube
Müdürlüğü’nün Konak’ta bulunan
Engelli Hizmet Merkezi, engelli
yurttaşlara yönelik çok sayıda hizmet
veriyor. Ulaşımda zorluk yaşayan
engelliler için engelsiz ulaşım
araçlarıyla ulaşım desteği veren
merkez, akülü tekerlekli sandalye
kullanıcıları için şarj istasyonu
hizmeti de sağlıyor. Merkezde
bulunan Tekerlekli Sandalye Bakım
Onarım İstasyonu ise tekerlekli
sandalyeleri adeta bir hastane gibi
iyileştiriyor. Engelli yurttaşların
hayatla en önemli bağlantısı olan
tekerlekli sandalyeleri kısa süre
içinde tamir edip sahibine teslim

eden istasyon, bu hizmetten hiçbir
ücret talep etmiyor. Kentte kısa süre
önce meydana gelen Yamanlar
yangınında Zübeyde Hanım
Mahallesi Manolya Apartmanı’ndaki
evi yanan ve o sırada yangın
merdiveninde bulunan tekerlekli
sandalyesi zarar gören Fatma Arslan
isimli yurttaş da sandalyesini
istasyona gönderdi. Aracı tamir eden
istasyon görevlileri, engelsiz ulaşım
aracıyla tekerlekli sandalyeyi engelli
yurttaşın bulunduğu eve ulaştırdı.
Arslan ile istasyondan tamir ve
bakım hizmeti alan diğer engelli
yurttaşlar, verilen hizmetten çok
memnun olduklarını belirtti. 
(Haber Merkezi)
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Bornova Belediyesi, İzmir Gazeteciler
Cemiyeti’nin kadına yönelik erkek
şiddetine ve çocuk istismarına karşı
yürüttüğü “Nar – Şiddete Karşı İletişim
Projesi”ne destek verdi. Eğitim ve

farkındalık oluşturmak amacıyla
Bornova Belediyesi Nevzat
Kavalar Kültür Merkezi’nde
düzenlenen ‘Muhtarlar
Buluşması’nda sosyal bir yara
boyutundaki sorunun aşılması için
çıkış yolları ele alındı ve uzmanlar
tarafından sunumlar yapıldı.
Toplantı öncesinde Bornova
Belediyesi Başkan Yardımcısı Cem
Arıkan ve İzmir Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Dilek Gappi,
Bornovalı esnafı ziyaret edip

sohbet ederek vitrinlerine “Mahallemizi
Şiddete Kapattık” yazılı projenin simgesi
olan nar resminin bulunduğu
çıkartmalar yapıştırdı. (Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi İGC iş birliği yaptı
Çiğli Belediye Başkanı Onur Emrah

Yıldız, yeni eğitim öğretim döneminin
ilk gününde ders başı yapan birinci
sınıf öğrencileriyle bir araya gelerek
onlara çeşitli hediyeler dağıttı.
Başkan Yıldız, “Çocuklarımızın, ilk
okul gününde heyecanına ortak
olduk. Hepsine mutlu ve başarılı bir
eğitim yılı diliyorum” dedi. Başkan
Onur Emrah Yıldız, 2024-2025 eğitim
öğretim yılının ilk gününde Evka-2
Mahallesi’nde bulunan Yunus Emre
İlkokulu’nu ziyaret ederek sınıfları
dolaştı. Öğrencilere yeni eğitim
öğretim döneminde başarılar
dileyen Başkan Yıldız, hepsiyle tek
tek sohbet edip, isteklerini dinledi.
(Haber Merkezi)

Çiğli’nin başkanından öğrencilere ziyaret

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

Sosyal
bozulma

Sosyolojide sosyal bozulma, bir topluluk
ortamında sosyal yaşamın değişmesini,
işlevsizliğini veya çöküşünü tanımlamak için
kullanılan bir terim. Türkiye gündemini
günlerdir meşgul eden, Diyarbakır'da
meydana gelen olayda, küçücük masum bir
kız çocuğunun vahşice öldürülmesi, ailesi
dahil köyde yaşayan herkes bu cinayeti kim
veya kimlerin işlediğini bildikleri veya
tahmin ettikleri halde konuşmaması sosyal
bozulmanın, sosyal çürümüşlüğün çarpıcı
bir göstergesidir. 21 Ağustos'ta kaybolan
sekiz yaşındaki Narin Güran’ın cesedine 17
gün sonra ulaşılabildi. Narin cinayeti,
toplumsal olarak olarak çürümüşlüğümüzün
ne düzeylere geldiğini gösteren bir olay
olması bakımından oldukça önemli. Ülke
olarak küçük bir kızın vahşi cinayetine
üzülüp, sadece katilin peşine düşüp,
öncesinde ve sonrasında yaşananları göz
ardı edersek, bu sosyal çürümüşlük
içerisinde daha çok Narinler kaybederiz.

ARTAN ŞİDDET
Sosyal bozulma ya da çürüme, bir

toplumun ahlaki değerlerinin ve toplumsal
düzeninin bozulması olarak tanımlanabilir.
Bu bozulma, toplumun farklı kesimlerinde
farklı şekillerde kendini gösterebilir.
Örneğin, toplumsal güvenin azalması,
şiddetin artması, adaletsizliğin
yaygınlaşması, yoksulluğun artması,
toplumsal duyarlılığın azalması gibi
durumlar, toplumsal çürümüşlüğün en
belirgin göstergelerindendir. Günlük
yaşantımızda toplumsal çürümüşlüğün
örneklerini her alanda görebiliriz. 6 Şubat
Maraş depreminde millet canıyla uğraşırken
yıkılan binalarda yapılan hırsızlık olayları,
depremzedelere gönderilen yardım
TIR’larının yollarının kesilerek
yağmalanması, gündüz kuşağında
yayınlanan kadın programlarındaki aile içi
saçma sapan ilişkiler, trafikte birbirimize
saygısız davranmamız, sosyal medyadaki
nefret söylemleri, siyasetteki kutuplaşma,
aile içi şiddet, kadına yönelik şiddet, çocuk
işçiliği, çevre kirliliği gibi durumlar,
toplumsal çürümenin açık göstergeleridir.
Toplumsal çürümüşlüğe karşı önlem almak
için ekonomik eşitsizliği azaltmak, eğitime
ve kültüre yatırım yapmak, toplumsal
uzlaşmayı sağlamak önceliklerimiz arasında
olmalıdır. Toplumsal çürümüşlük, bir
toplumun geleceği için en ciddi bir
tehditlerden biridir. Bu nedenle, toplumsal
çürümenin nedenleri ve sonuçları
konusunda farkındalık yaratmak ve bu
konuda gerekli önlemler almak için geç
kalmasak da daha büyük kayıplara neden
olmamak adına "zararın neresinden
dönersek kardır" prensibiyle hareket etmek
zorundayız. Toplumsal çürümüşlüğün
olmaması için, hukukun üstün olduğu, faili
meçhullerin olmadığı, hür, demokrat,
eşkıyalığın ve çeteliğin olmadığı bir ülke
gereklidir. 8 yaşındaki masum bir çocuğun
öldürülmesini göz yummak, desteklemek ya
da duymazdan gelmek ne insanidir,  nede
vicdanidir. Hatta tepkisiz kalmak
eylemsizlikte bir sorumluluktur. 

ahmetdogruyol35@gmail.com

Tekerlekli sandalyelerin hastanesi
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YAĞMUR DAŞTAN

İzmir Büyükşehir Belediye Meclisi’nde Bucalılar için önemli bir karar alındı. Onat
Tünelleri’nin yapımı sırasında zarar gören evlerin satın alınması kabul edildi
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ÖZELÖZEL
HABERHABER

MAZLUM
VESEK 

Orhan Kemal’in kayıp romanlarından
biriydi. Işık Öğütçü, 2011 yılında “Yüz
Karası”nın 1960 yılında bir akşam

gazetesi olan “İstanbul Son Saat” gazetesinde
tefrika edildiğini edildiğini tespit etti ve
okuyucularla buluşturdu. Ancak, Orhan
Kemal sürprizlerle dolu bir yazardı ve
yıllar sonra, romanın farklı biri ad ile
yayınlanan hali karşımıza çıktı. Işık
Öğütçü, İzmir Milli Kütüphane’ye
gidip “Para ve Namus” adlı
tefrikayı bulmamı istediğinde
karşıma “Yüz Karası” romanı
çıktığını gördüm. Buna
rağmen romanı Işık
Öğütçü’ye yolladım.
Öğütçü, benden daha
sabırlı bir araştırmacıydı
ve romanın başka bir
finalle sonlandığını
gördü. Kitap, 2015’te
Para ve Namus’taki
farklı finalle okuyucuya
ulaştı. 

Yıllar sonra, bu farklı
final vesilesiyle kitabı
bir kez daha
okuduğumda, Yüz
Karası ile ilgili bir
özelliğin altını çizme
gereği hissediyorum. 30
Haziran 1960’ta tefrika
duyurusu yapılan
roman, 27 Mayıs 1960
Darbesi’nden çok kısa
bir süre tefrika ediliyor.
Bu tarihere bakarak, Yüz
Karası’nın Orhan Kemal
tarafından yazılan ve
Demokrat Parti eleştirisi
içeren ilk roman olduğunu
söyleyebiliriz. 1960’larda
kitap olarak yayınlanmadığı
için bu konuda ilk olma özelliği
“Gurbet Kuşları”na
(1962) aitti. Yüz Karası,
bu kronolojiyi
değiştirmiş oluyor. 

Yüz Karası, kısaca
fakir bir ailenin iki
oğlundan biri olan
Memet’e ailesinin, daha
çok da babasının yakıştırdığı
addır. Evin “Tıplı” oğlu Ahmet
ise, doktor adayıdır ve
ailenin
yüz
akıdır.

Herkesin umududur. Memet, okulu
yarıda bırakmak zorunda kalmış, bununla
birlikte daha çok annesinin başında durduğu
tezgahta “turplar, tereler, maydanozlar”
satmaktadır. Ailesinin tepkisine rağmen, en
büyük tutkusu futbol, en büyük hayali “Bir
Metin, Lefter, Naci” olmaktır. Ailesinin

iğnelemelerine ve ağabeyini kayırmalarına
dayanamaz ve futbol hayalleri peşinden
İstanbul’a gider. 

Sefalet içinde İstanbul’da okumaya çalışan
ağabeyi de, okulu bitirip rahata kavuşma
hayali içindedir. Yoksul odasının yanına babası
alkolik olan, dikiş yaparak hayatını kazanan

Masume ile sevgili olurlar. Masume, büyük
bir bağlılıkla Ahmet için çalışırken,

Ahmet’in gözü yükseklerdedir. Bir süre
sonra Ahmet’in yanına yerleşen
Memet, ağabeyine, Masume’yi
bırakmamasını söyler. Ahmet ise, onun
Avrupa’da ihtisas yapmasını ve
Beyoğlu’nda muayenehane açmasını
sağlayacak imkanları sunan, Adanalı

pamuk tüccarının kızı Asuman’ın
peşinden gider. Memet, onun gitmesini
engellemeye çalışır. Bunu duyan
Masume, hiçbir karşılık istemeden
Ahmet’e “Allah yolunuzu açık etsin” der. 

Yüz Karası, Ahırkapı yakınlarında
bulunan ve intihar ettiği anlaşılan genç bir
kadının (Masume’nin) cesedinden söz
ederek biter. 

PARA VE NAMUS’TAKİ FİNAL
Yüz Karası, adına da uygun olarak,

kimin yüz karası kimin yüz akı olduğunu
sorgular. Alınteri ile geçinen, kimseye boyun
eğmeyen ve değerlerine bağlı yaşamaya
çalışan kimseyi sömürmeyen Memet mi,
yoksa sırf tahsilli ve gelecek var ediyor diye el

üstünde tutulan; ama bütün insanları hayatta
bir basamak olarak gören Ahmet mi? 

İki yıl sonra Demokrat İzmir’de tefrika
olarak yayınlanan “Para ve Namus” onuncu
bölümden sonra farklı bir son içerir. Ahmet,
bir süre ortalıkta görünmez. Eve geldiğinde
eşyalarını gizlice toplayıp, Asuman’ın
konağına gidecektir. Annesi, babası ve
kardeşlerini de İstabul’a getirecektir.
Masume’ye de selam vermeden gidecektir.
Masuma tartışma esnasında ortaya çıkar.

Ahmet, Masume’den özür diler ve
emeklerinin karşılığında para uzatır.
Masume parayı reddeder ve odasına
döner. 

Memet, sevgilisi Aysel ile Masume’yi
teselli ederler. 

Bu arada İstanbul’a gelen Ahmet ve
Memet’in ailesi, her şeyden memnundur.

Anne haricinde, Memet herkes için yine yüz
karasıdır. Memet, arada

bir sadece
annesini

ziyaret
eder. Bu ziyaretler esnasında

Memet’in yengesine ona kadınca bir yakınlık
gösterir. Memet, yüz vermez. Bunun üzerinde
Asuman, Memet’in maç yaptığı yere gider ve
onunla birlikte olmak istediğini söyler. Memet,
bunun üzerine yengesine tokat atar. Memet’in
olanları Ahmet’e söylemesinden korkan
Asuman, Memet’e iftira atar. Memet’in babası

ve ağabeyi gelip Memet’i dövüp hakaretlerle
onu reddettiklerini söyler. 

Memet, uğradığı iftirayı temizlemek için
yengesini mensup olduğu eski takımın genel
kaptanı ile basar. Baskına Ahmet’i de çağırır.
Kavga çıkar, Ahmet ve eşi olay yerinden kaçar.
Memet ise umumi kaptanla giriştiği kavgada
yaralanır. Ahmet, “namus” adına gereken
tepkiyi göstermez. Asuman onu yine kandırır.
Ama kavgaya karıştıkları için gittiği karakolda
da kimseden şikayetçi olmayınca, ailesi onun
yanında durmaz. Memet, artık, babası ve
ailesiyle barışmıştır. Artık ailenin has evladı
odur. 

Para ve Namus, böyle bir son ile biter.
Romanda, para ve namus kavramları
üzerinden bir tercih yapılır. Bunlardan birini
seçmek söz konusu olduğunu Memet’e göre
ağabeyi Ahmet mutlaka parayı tercih
edecektir. Memet, alınteri,
emek ve erdem olgularını
temsil eden kişi olarak
karşımıza çıkar. Bu karakter
romanda anlaşılan ve hakkı
teslim edilen kişidir. 

DP ELEŞTİRİSİ
Romanın politik yanı,

şüphesiz DP eleştirisidir.
Futbolcu olma hayalleri
peşinde koşan Memet, sonuçta
DP’nin kurdurduğu gayri
federe bir takıma girer. DP,
mahallelerde Vatan Cephesi

Ocakları’nın yanı sıra futbol
kulüpleriyle de
teşkilatlanmıştır. Tabi, bu
futbol kulüplerini kuran
herkes buradan maddi
çıkar sağlamaktadır.
Masraflar fazla
gösterilerek bir rant
kapısı elde edilmiştir.
Tabii, muhalifler her
yerden olduğu gibi
futbol takımlarından
da atılmalı ve
dikensiz gül
bahçesine doğru ilerlemelidirler. 

Bunun dışında, İstanbul’un bazı
mekanlarında bazı odalar
“partililer için” hazır

tutulmaktadır. Bu odalara polis
baskını sökmez. DP’de söz sahibi olanlar için
“DP’li olmak en büyük şereftir”. 

Sağ muhafazakar bir parti iktidardadır
ama; “baldır bacak” dergilerinde çok para
vardır. Memet’in birlikte çalıştığı “müvezziler”
için de en büyük hayal bu dergilerden birine

sahip olmaktır. 

GERÇEK KİŞİLER
Orhan Kemal’in romandaki karakterleri

tanıdığı besbellidir. Özellikle gazete
müvezzilerinin ortamını çok iyi gözlemlediği
ortadadır. Satır aralarında rastladığımız gerçek
isimler var. Kitapta adı geçen gazete bayi
İbrahim Gezer, Orhan Kemal’in iki kitabını
çıkaran ve dağıtan kişidir. Gavur’un Kızı
(1959) ve Konya Oturak Alemleri-Oyuncu
Kadın (1959) kitaplarının künyesinde
“Çıkaran: İbrahim Gezer” yazmaktadır.
Künyede bayinin adresi kitabın temin
edileceği adres olarak gösterilmektedir. 

Kitapta birebir olmasa da dikkati çeken bir
bağlantı daha var. Memet, “Havadiiis” diye
bağırmaktadır. Memet, kendisine daha önceki
dağıtıcıyı soran genç müteahhide “Öldü” diye

cevap verir. 
Orhan Kemal’in “Elli Kuruş” öyküsünde

de benzer bir durum vardır. Yazara gazete
getiren dağıtıcı, ağabeyinin elli kuruş borcu
olduğunu söyler ve yazara parayı teslim eder.
Yazar, ağabeyinin nerede olduğunu sorunca,
“Öldü” cevabını verir. 

Öyküde gazete dağıtan çocuklar da
“Havadiis” diye bağırmaktadır. Bu iki çalışma
arasındaki benzerlik yine yazarın bu iki esere
de tanıdığı kişileri konuk ettiğini gösterir. 

Türk
edebiyatının usta

ismi Orhan Kemal 15 Eylül

1914’te doğdu. Bu yıl 110

yaşını kutladığımız yazarı, sıra
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Avrupa’daki aşırı turizm eylemlerini Türkiye’nin fırsata çevirmesi gerektiğini söyleyen
İzmirli turizmciler, fırsatın önündeki engelin enflasyon olabileceğine dikkati çekti

“Keşke bizler de ‘Turist
istemiyoruz’ diyebilsek”

İspanya’da başlayan aşırı turizm
eylemleri hızla Çekya ve son olarak
Yunanistan’da yankı buldu. Turist
kalabalığından ve turistlerin
oluşturduğu enflasyondan rahatsız
olan Avrupa, bu durumun önüne
geçmek için harekete geçti. Bu
konuda en net adımı Yunanistan
atacak. Turist sayısının artmasından
kaynaklı Yunanistan, turistlere ek
vergi getirmeyi planlıyor. Avrupa’da
oluşan bu durumun ülkemiz için bir
fırsat olabileceğini dile getiren
İzmirli turizmciler, Türkiye’nin
turizm potansiyelinin düşük
kalmasındaki etkenlere dikkati
çekti. SKAL İzmir Başkanı Güner
Güney, Türkiye’nin içinde
bulunduğu enflasyon ortamının
yabancı turiste bile ağır geldiğini
belirterek, maliyetler konusunda
önlem alınması gerektiğini söyledi.

AŞIRI TURİZM
Avrupa’daki “Aşırı Turizm”

eylemlerini Türkiye’nin fırsat olarak
değerlendirebileceğini dile getiren
SKAL İzmir Başkanı Güner Güney,
Türkiye’nin son 2 yılda turist
kaybetmesindeki en büyük
sebeplerden birinin enflasyon
olduğunu ifade etti. Güney,
“Antalya’ya giden Ruslar’dan da
duyuyoruz. “Geçen sene içtiğimiz
kahvenin 3 katını ödüyoruz daha da
gelmeyiz” diyenleri de duyuyoruz.

Fiyatları da inceliyorum. Her
bütçeye göre otel var. 3 bin TL’ye de
otel var, 30 bin TL’ye de. Bizim
maliyetlerimiz çok yükseldi kabul
ediyorum. Biz bunları fiyatlara
yansıtmak zorunda kalıyoruz. Öteki
tarafta bu çok güzel bir fırsat.

Bununla ilgili de yeni bir yol haritası
çıkarmamız lazım. Maliyet algısını
kıramıyoruz. Avrupa’daki turiste de
pahalı geliyoruz. Destinasyon olarak
iyi durumdayız ama pahalılık algısını
yıkamadığımız sürece sıkıntı
yaşayacağız” açıklamasını yaptı. 

‘YERLİYİ DE KAPTIRIYORUZ’
Yurt dışına çıkan, paket turlarla

Avrupa tatili yapan Türk
vatandaşlarının sayısının her geçen
gün arttığına dikkati çeken Güner,

özellikle Yunanistan’ın yeniden
başlattığı Kapıda Vize
uygulamasıyla adalara adeta akın
edildiğini 

ifade etti. Güner, “Avrupalılar’ın
turist şikayetleriyle ilgili Türkiye’nin
hızla harekete geçerek, yeni bir yol

haritası belirlemesi gerekiyor.
Tanıtım politikalarımızı
değiştirmemiz gerekiyor” mesajını
verdi. Öte yandan gastronomi
turizminde kazanılan dövizin daha
fazla olduğunu hatırlatan Güner,
Türkiye için yapılacak tanıtımlarda
gastronominin ön plana çıkarılması
gerektiğinin altını çizdi. 

“BİZ İSTİYORUZ”
Avrupa’daki eylemleri

değerlendiren Destinasyon İzmir

Başkanı ve ETİK Danışma Kurulu
Üyesi Bülent Tercan da, “Biz turist
istiyoruz. Onların almadığı turistler
bize gelsin. Biz o reklamı yapalım.
Keşke bize de onlar kadar turist
gelse de biz de bu kadar şımarsak.
Onlar gibi turist kovalama
noktasına gelene kadar çok fırın
ekmek yememiz gerekiyor” dedi.
Avrupa’nın kovaladığı turisti
almamız için akıllıca harekete
geçilmesi gerektiğini ifade eden
Tercan, “Çok akıllıca reklam
çalışması yapmaya başlamamız
gerekiyor. İzmir ve Türkiye bu
konuda çalışmaları hızlandırmalı.
Turisti belli fırsatlar ve
ayrıcalıklarla cezbetmeliyiz. Şu an
tam İzmir’in kültürünü, turizmini,
tarihini hepsini tanıtmamız
gerekiyor. İncil’de bahsi geçen 7
kilise İzmir’de yakın çevresinde.
Meryem Ana burada. Bizim bunları
çok iyi pazarlamamız gerekiyor.
Onların kovaladıklarını bizim
almamız gerekiyor” mesajını verdi.
Bu tanıtım faaliyetlerini yaparken
de sosyal medya fenomenleri yerine
güvenilir gazete, dergi ve internet
yayınlarından yani gerçek
gazetecilerden yararlanmak
gerektiğini belirten Tercan,
“İzmir’e senede 1,5- 2 milyon turist
geliyor. Bu durum hiç değişmedi.
İzmir yerinde sayıyor” ifadelerini
kullandı. 

İzmirli mühendis ve
Appelier Yazılım Kurucusu
Can Erdi Kara ile Pars Makine
Kurucusu Alper Gün, örnek
bir girişime imza atarak,
firmaları geleceğe taşıyacak
özel bir yazılım geliştirdiler.
Sektörlerinde uzman iki iş
insanının iş birliğiyle hayata
geçirilen MONO, tek bir
yazılım çatısı altında birçok
farklı işlevi bir araya getirerek,
firmaların operasyonel
süreçlerini daha verimli hale
getiriyor. Firmalara özel olarak
uyarlanabilen yerli ve milli
yazılım MONO, internetin
olduğu her yerde hem web ara
yüzü ile pc hem de her
platforma özel uygulamalarıyla
da tüm Android tabanlı mobil
telefon ve tablet ile tüm iPad

ve iPhone’lar vasıtasıyla
firmaların etkin yönetimini
sağlıyor.

Projenin mimarlarından
olan Havacılık ve Uzay
Mühendisi Can Erdi Kara, 1 yıl
önce iş insanları tarafından
düzenlenen eğitime destek
yemeğinde tanıştıkları Pars
Makine Kurucusu Alper Gün
ile ortak bir girişim ile MONO
yazılımı geliştirdiklerini
söyledi. Firmaların
ihtiyaçlarına uygun olarak,
bütün süreçleri daha verimli
hale getirecek, basit ve kolay
ulaşılabilecek bir yazılım
oluşturmak için yola
çıktıklarını ifade eden Kara,
MONO yazılım sistemi ile
bunu başardıklarını söyledi.
(Haber Merkezi)

WorldFood’un
yıldızı ‘O’ oldu
Lezita, İstanbul TÜYAP’ta gerçekleşen
WorldFood İstanbul Fuarı’na katıldı.
Lezita Genel Müdürü Mesut Ergül,
Türkiye ve Avrasya'nın gıda sektöründeki
en önemli iş birliği platformu olan fuarın
Lezita’nın ihracat ağını genişletme
hedeflerine büyük katkı sağladığını
söyledi. Ergül, “Standımızda farklı
ülkelerden ziyaretçileri ağırladık. Uzun
soluklu olacağına inandığımız iş
birliklerine başlama fırsatı bulduk.
Fuarlar yeni iş birlikleri geliştirmek ve
yurt dışında daha büyük hedeflere
ulaşmak konusunda önemli fırsatlar
sağlıyor. Yeni ülke girişlerinde
tüketicilerle buluşma zeminleri olan
fuarlarda yer almaya önem veriyoruz”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Ödemiş’te yeni
model tanıtıldı
Tarım ve Orman Bakanlığı tarafından
hazırlanan ve tarım sektörüne yeni bir
soluk getirecek olan 2024 yılı Bitkisel
Üretim Planlaması ve Destekleme
Modeli,  Ödemiş’te gerçekleştirilen
toplantıyla tanıtıldı. Program, İzmir İl
Tarım ve Orman Müdürü Mustafa Şahin'in
açılış konuşması ile başladı. Yeni Bitkisel
Üretim Destekleme Modelinin detaylarını
İl Müdür Yardımcısı Fatih Kılıç’ın anlattığı
toplantıya; üretici birlikleri temsilcileri,
sektör temsilcileri ve önder üreticiler
katıldı. Toplantıda, yeni döneme dair
stratejik üretim planları ve destekleme
modelindeki yenilikler masaya yatırıldı.
(Haber Merkezi)

Firmalar için özel yazılım geliştirdi 

Türk gıda sektörünün
uluslararası buluşma noktası
WorldFood İstanbul 2024’e
katılan Pınar, ziyaretçileri ile bir
araya gelerek zengin ürün
portföyünü sergiledi. 30’u aşkın
ülkeye ihracat yapan ve 2024 yılı
içerisinde de Tayland, Arnavutluk
ve Bosna - Hersek pazarlarına
giriş yaparak, Balkanlardan
Uzakdoğu’ya ihracat ağını genişletti.

Yaklaşık 80 ülkeden 900'ü aşkın
katılımcıyı bir araya getiren
WorldFood İstanbul 2024’te Pınar,
mevcut ve potansiyel iş ortaklarıyla bir
araya gelirken fuara Irak, KKTC,

Amerika, Kosova, Çin, Azerbaycan,
Gürcistan, Rusya, Libya, Bulgaristan
bayileriyle katılarak sahip olduğu gücü
sergiledi. Fuar kapsamında Yaşar
Holding Yönetim Kurulu Başkan Vekili
İdil Yiğitbaşı, Yaşar Holding İcra
Başkanı Dr. Mehmet Aktaş, Yaşar Dış
Ticaret Başkan Yardımcısı Cüneyt

Başbakkal ve Pınar Süt Genel Müdürü
Gürkan Hekimoğlu’nun katılımıyla 4
Eylül akşamı yurt dışı bayileri ile  bir
araya gelinerek gelecek hedefleri
konuşuldu.

‘BEĞENİ TOPLADI’
WorldFood İstanbul fuarında Pınar

Beyaz, Pınar Süzme Peynir, Pınar
Protein Süt, Pınar Laktozsuz Labne  ve
Aromalı Labne ürünleri ziyaretçiler
tarafından deneyimlenirken; Pınar Et
ürünleri Planty Power Burger, Köfte,
Nugget, Pizza ürünleriyle Pınar Tahinli
Börek, lezzet açısından büyük beğeni
topladı. (Haber Merkezi)

Balkanlar ve Uzakdoğu’daki ihracat ağını genişletiyor 

2,6 milyon dolar 
yeşil kredi geldi
Batıçim Batı Anadolu Çimento Sanayii,
yeşil ürün üretimi ve kadın istihdamını
desteklemek amacıyla toplam 2 milyon
662 bin 500 dolar tutarında, 1 yıl vadeli
yeşil kredi kullanımı gerçekleştirdiğini
duyurdu. Verilen kredinin, orta ve yüksek
teknoloji ile yeşil ürün üreten ve kadın
istihdamına destek veren Türk
ihracatçılarının ticaret finansmanı
ihtiyaçlarını karşılama amacıyla
kullanıldığı duyuran Batıçim Batı
Anadolu, kredinin sürdürülebilirlik
prensibi kapsamında bugüne kadar
kullanılmış ilk yeşil kredi niteliğinde
olduğunun altını çizdi. (Haber Merkezi)
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Ölçme, Seçme ve Yerleştirme Merkezi
Başkanlığı’nın (ÖSYM) paylaştığı Yükseköğretim
Kurumları Sınavı (YKS) tercih takvimine göre 6
Eylül’de başlayan ek tercih süreç bugün 23.59'da
sona erecek. İlk yerleştirmeden farklı olarak ek
yerleştirmede puana bakıldığını söyleyen uzman
psikolojik danışman Ece Tözeniş, “Merkezi
yerleştirme ile kontenjanı dolmayan ve taban puanı
oluşmamış lisans ve ön lisans programlarını
yerleştirme puanı oluşmuş tüm adaylar tercih
edebiliyor. Tıp, diş hekimliği, eczacılık, hukuk,
mühendislik, mimarlık, öğretmenlik programlarında
geçerli baraj sıralaması kuralı ek yerleştirmede de
devam etmektedir” dedi. (Haber Merkezi)

Ek yerleştirmede
son gün bugün

Milli Teknoloji Hamlesi vizyonuyla milyonları bir
araya getiren TEKNOFEST  2024 takım
yarışmalarında, Ege Üniversitesi’nin bilim ve
teknoloji ekipleri inovatif ve yenilikçi projeleri ile ödül
almaya devam ediyor. Antalya'da düzenlenen
TEKNOFEST 2024 takım yarışmalarında Ege
Üniversitesi’nin Ege Telsiz Takımı,  “İnsanlık Yararına
Teknoloji” yarışmasında “En İyi Ticarileştirme
Potansiyeli” ödülünü kazandı. Ege Skyblue Takımı ise
“Jet Motor Tasarımı” yarışmasında “En İyi Sunum”
ödülüne layık görüldü. Ulusal ve uluslararası
platformlarda ödüller alan Ege Üniversitesi
öğrencileri, bu başarılarını Antalya'da düzenlenen
TEKNOFEST 2024’te de sürdürdü. (Haber Merkezi)

TEKNOFEST’te 
damga vuran projeler 

‘Hastanemizin kapıları
hekimlerimize açık’
İEÜ Medical Point Hastanesi, Türkiye’nin farklı şehirlerinden gelen hekimler,
asistan ve öğrencilere ‘Bir Organ-İki Rezeksiyon’ toplantısında ev sahipliği yaptı 

İzmir’in kurtuluş günü 9
Eylül’de İEÜ Medical Point
Hastanesi’nde önemli bir
toplantı düzenlendi.
Bariatrik ve Metabolik
Cerrahi Derneği, Cerrahi
Onkoloji Derneği ve
Türk Cerrahi Derneği
tarafından organize
edilen ‘Bir Organ-İki
Rezeksiyon’ temalı
toplantı İEÜ Medical
Point Hastanesi Genel Cerrahi
bölümünden Prof. Dr. Özgür
Fırat’ın ev sahipliğiyle Ata
Salonu’nda gerçekleştirildi.
Gün boyu süren etkinlikte
farklı şehirlerden gelen

hekimler, asistanlar ve
öğrenciler ‘mide’ hakkında

yapılan sunumları
dinleme, soru sorma ve
tartışma imkanı buldu.
Saygı duruşu ve İstiklal
Marşı’yla başlayan
toplantının açılış
konuşmasını yapan
İEÜ Medical Point
Hastanesi Tıbbi
Direktörü Prof. Dr.

Ahmet Memiş, bu tür
etkinliklere kapılarının her
zaman açık olduğunu söyledi.
Memiş, “Çok anlamlı bugünde
değerli hekimlerimizi
hastanemizde ağırlamaktan

büyük memnuniyet duyuyoruz.
Umarım bundan sonra daha sık
bir araya geliriz. Hastanemizde
her zaman kendi evinize gelmiş
gibi ‘Hoş geldiniz’ denilerek
karşılanacaksınız. Bu tarz
etkinlikler için
hastanemizin kapıları
hekimlerimize her zaman
açık olacaktır” dedi.
Toplantının oldukça
verimli geçtiğini belirten
Prof. Dr. Özgür Fırat,
“Mide cerrahisini
konuştuk. Mide
ameliyatları kanser için
yapılabildiği gibi artık son
yıllarda obezite cerrahisi için de

çok fazla ameliyat yapılıyor.
Günün yarısını kanser
cerrahisine diğer yarısını da
obezite cerrahisine ayırdık. 3
ayrı oturum yaptık. Toplantıya

ülkemizin her yerinden
hekimlerimiz,
asistanlarımız ve
öğrencilerimiz katıldı.
Hepimiz yeni bilgiler
öğrendik. Ayrıca
hastane olarak
önümüzdeki süreçte
ulusal ölçekte bu
etkinliklere ev sahipliği

yapabileceğimizi bir kez daha
göstermiş olduk” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

İzmir’in kurtuluşunun
102’nci yıl dönümü
kutlamaları dolayısıyla Dokuz
Eylül Üniversitesi (DEÜ),
İzmir Valiliği ve Türk Tarih
Kurumu iş birliğinde, “9 Eylül
İzmir’in Kurtuluşu” isimli
panel düzenlendi. 

İzmir İktisat Kongresi
Merkezi’nde gerçekleşen
panelin öncesinde, “Türk
Tarih Kurumu Arşivinden
Fotoğraflarla Millî
Mücadele’de Batı Cephesi
Sergisi”nin açılışı yapıldı.

Rektör Prof. Dr. Bayram
Yılmaz, İzmir’in kurtuluşu
süreci ve Millî Mücadele
dönemine ışık tutan panelin
önemine değindi. “Dokuz
Eylül Üniversitesi olarak,
adını bu anlamlı günden alan
bir yükseköğretim kurumu
olmanın gururunu yaşıyoruz”
diyen Rektör Yılmaz,
“Üniversitemiz, milli ve
manevi değerlerimize bağlı
nitelikli bireyler yetiştirmeye

ve şanlı ordumuzun 9 Eylül
1922’de yaşadığı hissiyatı
yaşatmaya, köklü geçmişinden
aldığı güç ile devam ediyor.
İzmir'in Kurtuluşu’nun
102'nci yıl dönümünde, tüm
İzmirlilerin katılımına açık
olan panel ve sergi
programımız yoğun ilgi gördü.
Güzel şehrimiz İzmir,

atalarımızın Altay
Dağları’ndan binbir zorluk ve
fedakarlıklarla çıkıp denize
kavuştuğu özel şehirlerden
birisidir. Hiç kolay olmadı bu
mücadeleler. Dolayısıyla bu
emaneti korumak ve
yüceltmek öncelikli
vazifemizdir” dedi. 
(Haber Merkezi)

“Bu emaneti korumak
öncelikli vazifemizdir’
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Sabah uyanıyorum, ev dağınık, yemek
yapmam lazım ama yok… Saatlerce
koltukta bunları yapmam gerektiğini
düşünerek zamanımı geçiriyorum ama
harekete geçmek çok ama çok zor geliyor.
Birçok şeyi ise son ana bırakıyorum.
Örneğin, biri eve mi gelecek… Saat 18.00’de
gelecekse ben saat 17.00’de anca kalkıp
hazırlık yapmaya başlayabiliyorum. İnanır
mısınız, bir spor ayakkabım var ve artık çok
kirlendi. Her gün ‘Bugün bunları yıkamam
lazım’ diyorum ama sonuç yine hüsran…

Bu sorunla boğuşurken baktım ki benden
çok var. Hatta bu bir hastalık olarak bile
biliniyormuş: Adı da ‘Erteleme hastalığı.’

Hepimiz zaman zaman işleri
ertelemişizdir ama bazen bu alışkanlık
günlük hayatımızı etkileyen bir hastalığa
dönüşebilir. Buna da erteleme hastalığı
deniliyor. Bu yaygın fenomen, çoğumuzun
karşılaştığı bir sorun olmasına rağmen, çoğu
zaman yeterince ciddiye alınmaz. Fakat
durum, sandığımız kadar da basit değil… O
yüzden kolları senin ve bizim için sıvadım
sevgili okur ve araştırdım… Bakalım neymiş
bu içine düştüğümüz hastalık?

Erteleme hastalığı, bir işin veya görevin
yapılması gereken zamandan daha ileri bir
tarihe ertelenmesi. Basit bir alışkanlık gibi
görünebilir, ancak ertelemenin kökeninde
genellikle daha karmaşık psikolojik
faktörler bulunuyor. Kısaca, işlerin
ertelenmesi sadece bir zaman yönetimi
sorunu değil, aynı zamanda bireyin içsel
dünyasının bir yansıması.

İşlerin mükemmel yapılması gerektiğini
düşünen kişiler, genellikle işi erteleyebilir.
Mükemmel sonuçlar elde edememe
korkusu, işi başlatmayı veya tamamlamayı
zorlaştırabilir. İşin getirdiği sorumluluk ve
sonuçlar hakkında duyulan korku,
ertelemenin bir başka nedenidir. Kişi, kötü
bir sonuçla karşılaşmaktan çekindiği için işi
sürekli olarak erteler. Bazen kişi, işin
kendisine yeterince anlamlı veya motive
edici gelmediğini düşünebilir. Bu durum, işi
yapma isteksizliğine yol açar. Dijital çağın
getirdiği dikkat dağınıklığı, erteleme
alışkanlığını besleyebilir. Sosyal medya ve
diğer dikkat çekici unsurlar, önemli
görevlerin arka planda kalmasına neden
olabilir.

Peki, başa çıkma stratejilerimiz neler?
1. Küçük adımlar: Büyük ve karmaşık

görevleri daha küçük, yönetilebilir parçalara
ayırmak, işlerin daha az göz korkutucu
görünmesini sağlar.

2. Zaman yönetimi teknikleri: Pomodoro
tekniği gibi zaman yönetimi yöntemleri,
belirli aralıklarla çalışma ve dinlenme
süreleri belirleyerek, verimliliği artırabilir.

3. Kişisel hedefler belirleme: Kişisel ve
profesyonel hedefler belirlemek, bir görev
üzerinde net bir amaç oluşturur ve bu da
erteleme alışkanlığını azaltabilir.

4. Kendinize karşı nazik olun: Erteleme
alışkanlığı ile başa çıkarken kendinize karşı
nazik olmalı ve küçük başarılardan zevk
almayı öğrenmelisiniz.

İşin özüne gelecek olursak… Erteleme
hastalığı, çoğumuzun hayatında karşılaştığı
yaygın bir durum ancak bu alışkanlıkla başa
çıkmanın ve daha verimli bir yaşam
sürmenin yolları var. 

Unutma, her günü en iyi şekilde
değerlendirmek senin elinde!

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Ertele
ertele ne
hale
geldik…

ayla1kublay1@gmail.com

Ahmet
Memiş

Özgür
Fırat
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Altay'ın 264 günlük hasreti sona erdi

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı'nı (İZVAK)
ziyaret eden Türkiye Futbol Federasyonu
Başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu, kentte 

kulüpler arasındaki dayanışmayı örnek gösterdi
HACIOSMANOĞLU, ziyarette İzmir

kulüplerinin başkanları, kulüp temsilcileri ve
İZVAK yönetim kurulu üyeleriyle bir araya
geldi. TFF Stratejik Planlama ve Gelişimden
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyesi Mevlüt
Aktan’da ziyarette yer aldı. Toplantıya ev
sahipliği yapan İZVAK Başkanı Ali Erten,
Hacıosmanoğlu’na İzmir kulüplerine ilişkin
kısa bir sunum gerçekleştirdi.

Ali Erten ve Başkan Vekili Talat Papatya
ziyaretten duydukları memnuniyeti dile
getirirken, "İZVAK çatısı altındaki İzmir
kulüpleri olarak sizi ağırlamaktan mutluluk
duyuyoruz. İzmir kulüpleri, şanlı tarihleri ve
büyük taraftarları ile derin bir futbol
kültürüne sahiptir. İzmir kulüpleri olarak
sahada sportif anlamda rakibiz, ancak saha
dışında dostuz. İşbirliği ve dayanışma
içindeyiz. Bu konuda kulüplerimizle birlikte

tüm ülkeye örnek olacak bir
yapı geliştirdik. İzmir,
Türkiye profesyonel futbol
liglerinde İstanbul’dan sonra
en çok kulüple temsil edilen
şehirdir. Profesyonel futbol
liglerinde 10 takımımız var.
Sorunlarımızı ilk ağızdan size
aktarma fırsatı bulduk"
dediler.

Kulüp başkan ve temsilcileri ile İZVAK
yöneticilerinin soru ve görüşlerini dinleyen
TFF Başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu ise,
"Burada tüm İzmir kulüplerinin bir arada,
aynı çatı altında oluşu çok değerli. Keşke bu
örneği Türkiye geneline de yayabilsek,
uygulayabilsek. Seçim dönemi geride kaldı.
Artık işimize bakıyoruz. Takımlarımız, 90
dakika içinde birbirine rakip, ama 90 dakika

dışında herkes ortak. Bu işe böyle
bakmalıyız. Futbolun marka değerini ancak
böyle arttırabiliriz. Artık hep birlikte
sorunları çözmeye odaklanmalıyız" diye
konuştu.

TFF Başkanı Hacıosmanoğlu, İzmir'de
Karşıyaka Spor Kulübü'nü de ziyaret ederek
yeşil-kırmızılıların Mavişehir'de kulübe
tahsis edilen arazide yapmayı planladığı
altyapı tesisleriyle ilgili bilgi almıştı. (DHA)
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KSK, Anadolu
Efes'i de geçti
BASKETBOL Süper Ligi ve
Şampiyonlar Ligi'nde başarı
kovalayacağı yeni sezon öncesi çok
iddialı bir kadro oluşturan
Karşıyaka, hazırlık maçlarında
Fenerbahçe Beko'dan sonra Anadolu
Efes'i de mağlup etmeyi başardı.
Antalya'da TÜBAD Mehmet Baturalp
Turnuvası'na katılan İzmir temsilcisi
ilk sınavında güçlü rakibini 83-78'le
geçti. Karşıyaka'da yeni
transferlerden Russell 16, Webb ve
McDermott 13'er, Jefferson 11 sayı
attı. Şimdiye kadar çıktığı 4 hazırlık
maçında 3 galibiyet alıp yalnız
Darüşşafaka'ya tek sayı farkla
yenilen yeşil-kırmızılı ekip,
Antalya'daki turnuvanın son maçında
bugün saat 15.30'da Galatasaray'la
rakip olacak. (DHA)

GÖZTEPE Julimar
Silva'nın peşinde
SÜPER Lig'de milli aranın ardından
5'inci haftayı bay takım olarak
geçirecek Göztepe, golcü
transferinde atağa kalktı.
Southampton'ın Nijeryalı forveti
Paul Onuachu transferinden sonuç
alamayan sarı-kırmızılılar, rotayı bir
kez daha Brezilya'ya çevirdi. Göztepe
yönetimi, teknik ekibin isteği
doğrultusunda Athletico Paranaense
forması giyen 23 yaşındaki Brezilyalı
golcü Julimar Silva'nın peşine düştü.
Yaz döneminde transfer tercihlerinin
çoğunu Brezilyalı oyunculardan yana
kullanan İzmir ekibinin Julimar için
de girişimlerine başladığı ifade
edildi. 13 Eylül Cuma günü sona
erecek transfer dönemine kadar
mutlaka bir golcüyü kadrosuna dahil
etmeyi planlayan Göztepe'nin
Julimar'a imza attırıp çalışmalarını
noktalayacağı kaydedildi. (DHA)

İLK 2 maçında İnegölspor'u 2-0
mağlup edip, Kepezspor'la (D) 0-0
berabere kalan Altınordu'da
altyapıdan yetişen ön libero Burak
Gültekin formayı kapmayı başardı.
Geçen sezon U19 takımında görev
yapıp bu sezon A takıma alınan 17
yaşındaki futbolcu ilk 2
karşılaşmada ilk 11'de yer alıp 180
dakika oyunda kalıp sergilediği
performansla beğeni topladı. Teknik
Direktör Olcay Şahan'ın gözüne
girmeyi başaran genç futbolcu ilk
defa profesyonel ligde oynamanın
heyecanını yaşıyor. (DHA)

GEÇEN sezon 1'inci Lig'de ilk
ve tek dış saha galibiyetini 20
Aralık 2023'te Adanaspor
karşısında 1-0'lık skorla elde
eden siyah-beyazlılar, bu
sezon yer aldığı 2'nci Lig'de
geçen pazar 8 Eylül 2024'te
Başkent'ten tek gol ve 3
puanla dönerek zincir kırdı.
İzmir temsilcisi son
galibiyetini ise yine geçen
sezon 23 Şubat'ta evinde
Giresunspor'u 1-0 yenerek
elde etmişti. Zorluklar içinde
hazırlandığı sezonda grupta 2
maçta 4 puana ulaşan Altay
10'uncu sırada yer buldu.
Ligde bu hafta 6 puanlı lider
Kastamonuspor'u konuk
edecek Altay'da Teknik
Direktör Karaaslan, sahada
verdikleri fiziksel

mücadelenin yanı sıra
psikolojik olarak da
mücadele verdiklerini
söyleyerek, "Yedi ay gibi uzun
süre sonrasında tüm
zorluklar ve kısıtlı imkanlara
rağmen kazanmak ve
kaybolan özgüvenimizi
yeniden inşa etme adına
aldığımız bu galibiyet
özellikle bu anlamda bizim
adımıza oldukça sevindirici.
Ankara'ya kadar gelip 90
dakika takımımızın
mücadelesine ortak olan
Büyük Altay'ımızın taraftarına
da sonsuz teşekkürler.
Aldığımız galibiyetin
camiamız adına birleştirici
olmasını diliyorum. Bir
yolunu buluruz, hep bulduk"
diye konuştu. (DHA)
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Deplasmanda Sincan Belediyesi Ankaraspor'u 1-0 yenerek 2'nci haftada
galibiyetle tanışan Altay, tam 264 gün sonra deplasman zaferi yaşadı

KAPILARINI 2020 yılında açan
Gürsel Aksel Stadı, ikinci milli
maçından da alnının akıyla

çıktı. Stadı tıklım tıklım
dolduran İzmirli ve Ege'nin
dört bir yanından
futbolseverler, 90 dakika
boyunca ay-yıldızlı

futbolculara müthiş destek
verdi. Gürsel Aksel Stadı,
binlerce bayrakla bayram
yerine döndü. 2024 Avrupa
Futbol Şampiyonası'ndan
sonra Türkiye'de ilk kez
İzmir'de sahaya çıkan
millilerimiz, müthiş bir

futbolla sahadan 3-1'lik
galibiyetle ayrıldı.

Grupta iki maçta 4

puanla zirveye çıkan ay-yıldızlı
ekibimizde 90 dakika sonrası
taraftara övgü yağdıran İtalyan
Teknik Direktör Vincenzo
Montella, İzmir'in kurtuluşu 9
Eylül'de kazanmanın önemine
vurgu yaptı. Montella, "Bu
galibiyetle bu özel güne katkıda
bulunduğumuz için çok
mutluyuz. Sadece İzmir için
değil, tüm Türkiye için önemli
bir gün. Otelden stada kadar
taraftarımız bizi desteklediler,
bu galibiyette onların da payı
var" ifadelerini kullandı. Birçok
yorumcu da İzmir'deki milli
atmosfere değinerek kente
daha fazla milli maç verilmesi
gerektiğini dile getirdi. (DHA)

MİNİK NARİN
UNUTULMADI
İZMİRLİ futbolseverler,
Türkiye-İzlanda milli maçında
Diyarbakır'da kaybolduktan
19 gün sonra cinayete kurban
gittiği ortaya çıkan 8
yaşındaki Narin Güran'ı da
unutmadı. Tribünlerdeki
futbolseverler maçın ilk
dakikasında tüm Türkiye'yi
yasa boğan Narin cinayetini
protesto edip tezahürat
yapmazken, ardından, "Narin
ölmedi kalbimizde yaşıyor" ve
"Çocuğa uzanan eller kırılsın"
diye hep bir ağızdan haykırdı.

Fotoğraflar:
Erkan Kart

Altınordu'nun yeni
gözdesi 17'lik Burak
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Aksaray'ın Güzelyurt ilçesine bağlı Ihlara
beldesinde bulunan ve dünyanın en büyük
kanyonları arasında yer alan Ihlara Vadisi 4
mevsim ziyaretçilerini ağırlıyor. Tarihi ve
kültürel mirasıyla çeşitli medeniyetlere ev
sahipliği yapmış Aksaray yılda yaklaşık 1,5
milyon turiste ev sahipliği yapıyor. Dünyanın
ikinci büyük kanyonu Ihlara Vadisi de
Kapadokya’nın doğa harikası olarak ilgi
çekiyor. Vadide 105 kilise ve yaklaşık 10 bin
adet mağara bulunuyor. İçerisinden geçen
Melendiz Çayı ile adeta tüm doğal güzellikleri
barındıran Ihlara Vadisi yerli ve yabancı
turistleri cezbediyor. (İHA)

BİNLER YÜRÜDÜ
İzmir'in düşman işgalinden kurtuluşunun 102.
yıl dönümü, tüm gün süren etkinliklerle
kutlandı. Geceye taşan 9 Eylül coşkusu,
Cumhuriyet Meydanı'ndan Kültürpark Lozan
Kapısı’na kadar süren Fener Alayı yürüyüşü ile

doruğa ulaştı. Kortej boyunca
İzmirliler hep bir ağızdan
“Mustafa Kemal’in
askerleriyiz” sloganı attı.
Yürüyüşe İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay
ve eşi Öznur Tugay’ın yanısıra
çok sayıda vatandaş katıldı.
(Haber Merkezi)

Doğa harikası
‘Balıkdamı’
Eskişehir’in Sivrihisar ilçesinde bulunan
Balıkdamı Yaban Hayatı Koruma ve
Geliştirme Sahası,
Sakarya Nehri’ndeki
taşkınların
oluşturduğu küçük
göletler ile sazlık ve

sulak
çayırlardan

oluşuyor.
Balıkdamı, Ege ile

İç Anadolu bölgeleri
için geçiş alanı
olduğundan çeşitli
yaban hayvanı
türlerine ve çok
sayıda kuş türüne ev sahipliği yapıyor.
Doğal sit alanı olan saha, yerleşik türler
için olduğu kadar göçmen türler için de
üreme, beslenme ve barınma imkanı
sağlıyor. Bölgede görülen kuşlar arasında
kılkuyruk da yer alıyor. (AA)

Bu yıl 11-17 Kasım tarihleri arasında
yapılacak İzmir Uluslararası Kısa
Film Festivali başvuruları sona erdi.
110 farklı ülkeden 4225 filmin Altın
kedi ödülleri için festivale başvuruda
bulundu. Bu yıl 25’incisi düzenlenen
festivale Kültür ve Turizm Bakanlığı,
İzmir Büyükşehir Belediyesi, Sinema
Genel Müdürlüğü, İzmir Ticaret
Odası, Konak Belediyesi, Karşıyaka
Belediyesi, Fransız Kültür Merkezi ve
Alman Kültür Merkezi katkı sağlıyor.
(Haber Merkezi)

Karşıyaka Belediyesi, İzmir’in
düşman işgalinden
kurtuluşunun 102’nci yıl
dönümünü muhteşem bir
konserle kutladı. Suat Taşer
Sanat Merkezi’nde düzenlenen
“Kurtuluşun Notaları
Karşıyaka’da Buluşuyor”
başlıklı etkinlikte şarkılar, 9

Eylül ruhuyla hep bir
ağızdan söylendi. Başkan
Yıldız Ünsal “Atatürk’ün
Karşıyaka’sı olarak, bir kere
daha söz veriyoruz ki çağdaş,
demokrat, laik Türkiye
Cumhuriyeti değerlerinden
asla vazgeçmeyeceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)

Ihlara Vadisi
yine cıvıl cıvıl

Sinemacıların
gözü aydın!

93. İzmir Enternasyonal
Fuarı, 9 Eylül İzmir'in
kurtuluş günüyle birleşerek
unutulmaz bir final gecesine
sahne oldu. Fuarın son
gününde sahne alan Haluk
Levent, binlerce İzmirli’nin
oluşturduğu coşkulu bir
kalabalıkla buluştu. Hep bir
ağızdan söylenen İzmir Marşı
Kültürpark’ta yankılandı.
(Haber Merkezi)

DOLU DOLU PROGRAM
Bu yıl 12’incisi düzenlenecek

Kavacık Üzüm Festivali, 14 Eylül
Cumartesi 10.00'da başlayacak.

Halk oyunları gösterileri, ‘Aşık
Atışması’, ‘Eski Kavacık

Fotoğrafları’ görsel sunumu, ‘Köyün
Bilgeleri Anlatıyor’ söyleşisinin yer

alacağı festivalde türkücü Belkıs
Akkale konuklarla buluşacak. ‘Üzümün

Türk mutfağındaki kullanımı’ konulu
söyleşi ve pek çok etkinlik yapılacak.

ÖZEL MARKA DEĞERİ
Coğrafi işaret belgeli Kavacık
üzümünün çok özel bir marka
değeri olduğunu vurgulayan

Karabağlar Belediye Başkanı
Helil Kınay, “Toprak yapısı ve

iklim koşulları nedeniyle sadece
Kavacık’ta yetiştirilen üzüm bizim
de gözbebeğimiz. Onu korumak,

Türkiye'ye ve dünyaya tanıtmak adına
gereken tüm çalışmaları yapacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

Haluk Levent ile
muhteşem final

İZMİR’DE FENER 
ALAYI COŞKUSU

KAVACIK’TA HAFTA
SONU ŞENLİK VAR!
KAVACIK’TA HAFTA
SONU ŞENLİK VAR!
KAVACIK’TA HAFTA
SONU ŞENLİK VAR!
KAVACIK’TA HAFTA
SONU ŞENLİK VAR!

11 EYLÜL 2024 ÇARŞAMBA

KURTULUŞUN NOTALARI
SALONDA YANKILANDI

Coğrafi işarete sahip üzümüyle adını duyuran Kavacık
Köyü, Karabağlar Belediyesi’nin düzenleyeceği
geleneksel festivale ev sahipliği yapmaya hazırlanıyor
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